
MDHS nafi benarkan aktiviti
ekstrem terjun jambatan
© Peserta
'rope swing'
melompat dari
jambatan Kuala
Kubu Bharu,
Bukit Fraser
sambil berselfie
Oleh Fahmy Azril Rosli
fahmy.azril@bh.com.my
K Koala Lumpur

Majlis Daerah Hulu Sela
ngor (MDHS) tidak per
nah memberi kelulusan

atau membenarkan sebarang
aktiviti ekstrem rope swing atau
tali buaian, pada ketinggian 60
meter dari atas jambatan Kuala
Kubu BharuBukit Fraser, yang
kini viral di media sosial. .

Pegawai Belia Daerah MDHS,
Nurul Huda Ahmad Khairud
din, menafikan dakwaan peng
anjur, Rentas Adventures, yang
mereka diberi kelulusan se
mentara daripada pihak ber
kuasa tempatan (PBT) terbabit
untuk menjalankan aktiviti
berkenaan. 
Nurul Huda berkata, meski

pun MDHS sudah dimaklumkan
mengenai aktiviti itu, tiada
sebarang surat kebenaran dike
luarkan kepada penganjur ber
kenaan.

"Pemakluman itu tidak ber
maksud MDHS memberi kebe
naran kepada penganjur. Ia
hanya notis awal kepada pihak
berkuasa setempat, bahawa
untuk pastikan mereka peka

dengan aktiviti yang djjalankan
disini.
"Kami tidak beri penganjur

'lampu hijau' untuk mei\ja
lankan aktiviti berkenaan ber
ikutanperbincangan masih lagi
berlangsung di antara agensi
berkaitan dalam usaha mewu
judkan prosedur operasi stan
dard (SOP) kerana ia memer
lukan perincian keselamatan
selain kelulusan lokasi.

"Kita iktiraf dan galakkan akti
viti sukan lasak di negeri ini
ker ana bertepatan Tahun Mela
wat Selangor 2017 tetapi biarlah
dapat kelulusan terlebih dahulu,
baru betul," katanya ketika
dihubxangi BH, semalam.
Beberapa klip video mema

parkan aksi peserta lelaki dan
wanita melakukan terjunan
secara bergayut pada tali yang
ditambat pada jambatan berke
naan dari ketinggian kirakira
60 meter, dimuat naik beberapa
pihak di Facebook.
Nurul Huda berkata, antara

agensi kerajaan negeri dan
pihak berkuasa terbabit dalam
mewujudkan SOP itu terma
suklah Jabatan Perhutanan,
Jabatan Kerja Raya (JKR), Polis
Diraja Malaysia (PDRM), Jabatan
Bomba dan Penyelamat Malay
sia.

Beliau menjangkakan SOP
berkenaan akan siap pada bulan
ini sebelum sebarang kebena
ran diberikan kepada mana
mana pihak menjalankan akti
viti seumpama itu secara rasmi.
Katanya, SOP itu penting

kerana menekankan langkah
pencegahan dan persediaan
merangkumi pelan kontigensi,
prosedur keselamatan, kelulu
san tanah serta perubatan.
"Walaupun penganjur men

dakwa mereka menggunakan
peralatanlengkap yang memi
liki pengiktirafan badan luar
negara, ia masih memerlukan
kelulusan dari MDHS," katanya.

Ketika dihubungi BH, Penga
rah Urusan Rentas Adventures,
Mohd Shafiq Azmi, mendakwa
pihaknya menggunakan per
alatan lengkap yang memili
ki pengiktirafan badan luar
negara ketika menganjurkan
aktiviti rope swing dari jamba
tan terbabit barubaru ini.

Dakwanya, aktiviti seumpa
ma itu yang pertama di Malay
sia mempunyai permintaan
di negara ini dan pihaknya
melakukan percubaan di lokasi
berkenaan selepas mendapat
kelulusan sementara MDHS.
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60 METER 70 PESERTA
sudah menyertai
aksi tali buaian

ketinggian
darijambatan

3 SESI
terjunan dari 31 Disember
hingga 2 Januari lalu

RM180 caj
sekali terjunan kepada
peserta tempatan

Aksi peserta won/to mekikukan terjunan tali buaian
sambil berselfie pada ketinggian 60 meter.
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KRISIS
FAS
Mokhtar sedia selesaikan
tunggakan gaji pemain
Ms.50

Mokhtar sedar selesaikan
tunggakan gaji pemain
Q FAS cari
jalan dengan
kerajaan negeri
selesaikan
kemelut
Oleh Syafiq Aznan
syafiq.aznan@bh.com.my
l« Kuala Lumpur

Timbalan Presiden Persa
tuan Bola Sepak Selangor
(FAS), Datuk Mokhtar Ah

mad akan berusaha sedaya
upaya untuk menyelesaikan
tunggakan bayaran g^ji dan bo
nus pemain s&uad The Red Gi
ants musim lalu.
Beliau berkata, FAS akan ber

birKang dan mencarijalan terbaik
dengan kengaan negeri bagi me
nyelesaikan isu ini kerana per
satuan itu mempunyai tanggung
jawab kontrak dengan pemain.
Sehubungan itu, beliau

menggesa semua pihak agar
bertenang dan tidak membuat
sebarang kenyataan yang boleh
mengeruhkan keadaan buat
masaim.

"Situasi yang melanda FAS
Man parah apabila Setiausaha
Agungnya, Rosman Ibrahim
dan bekas pengurus, Amirudin
Shari.
"Justeru, kami hanya akan

mengeluarkan satu kenyataan
rasmi selepas mesyuarat EXCO
yang akan dipanggil dalam ma
sa terdekat," katanya dalam sa
tu kenyataan media, semalam.

itu beream
bah ke satu peringkat lebih bu
ruk selepas badan induk bola
sepak negeri itu mendesak Mo
hamed Azmin dan Amirudin
supaya melangsaikan tungga
kan ggyi bulan November dan
pembayaran bonus layak ke
Piala Malaysia 2016 seperti yang
dyaryikan kepada pemain se
belumini
Malah, FAS turut menuntut

pampasan dibayar kepada be
kas pengendali skuad Merah
Kuning, Zainal Abidin Hassan
yang dipecat atas arahan Mo

hamed Azmin tanpa mengjkut
saluran yang betul dan penge
tahuan EXCO.
Bagaimanapun, Amirudin

menjelaskan persatuan bola se
pak negeri itu sepatutnya me
miliki wang yang mencukupi
untuk menyelesaikannya me
mandangkan 'kantung' FAS
mempunyai lebih kurang
RM2.5 juta selepas menjual be
berapa pemain bintang.
Namuri, Rosman kembali me

nempelak Amirudin dengan
menyatakan hasil yang diper
oleh selepas meiyual pemain
hanya akan digunakan untuk
operasi pasukan.
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A NPNG FC juara Piala Tan Sri
™ Mustapha Kamal

Pasukan NPNG FC menewaskan
TELEFLOW FC 10 pada final Piala
Tan Sri Mustapha Kama! yang
berlangsung di Stadium ARENA
MPSJ, Selangor, Disember lalu.

NPNG
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di meja
rundingan
Kuala Lumpur: Pertelagahan pendapat
membabitkan Setiausaha Agung Persatu
an Bola Sepak Selangor (FAS), Rosman
Ibrahim dan bekas pengurus pasukan,
Amirudin Shari berhubung isu tunggakan
gaji dan bonus seharusnya diselesaikan di
meja rundingan.
Presiden Kelab Penyokong Anak Selangor

(ASFC), Faizal Wahid berkata, keduadua
'orang kuat' Hie Red Giants itu sepatutnya
berhenti daripada saling menuding jari ke

+ arah satusama lain tanpa berfikir mengenai
langkah penyelesaian yang sewajamya.
"Keduadua pihak pernah menguruskan

persatuan dan pasukan, jadi apabUa isu ini
menjadi 'panas', ia sedikit sebanyak men
dedahkan kegagalan urus tadbir persatuan.
"Oleh itu, keduadua pihak perlu mengam

bil tanggungjawab dengan bertemu bagi
membincangkan langkah penyelesaian yang
terbaik untuk menyelesaikan masalah ini

pihak ke pihak yang lain tidak dapat me
nyelesaikannya. Kami juga menuntut ma
salah ini segera diselesaikan supaya tidak
menjejaskan pemain yang akan beraksi da
lam saingan Liga Malaysia (Liga M), musim
ini," katanya semalam.
Kemehit ini bermula apabila FAS mendesak

presidennya, Datuk Sen Mohamed Azmin AK
dan Amirudin supaya melangsaikan tung
gakan g<gi bulan November dan pembayaran
bonus layak ke Piala Malaysia 2016 seperti
d|jarpcan kepada pemain sebelum ini
Malah, FAS turut menuntut pampasan

dibayar kepada bekas pengendali skuad Me
rah Kuning, Zainal Abidin Hassan yang
dipecat atas arahan Mohamed Azmin tanpa
mengikut saluran yang betul dan tanpa
pengetahuan EXCO.
Bagaimanapun, Amirudin menjelaskan

persatuan bola sepak negeri itu sepatutnya
memiliki wang yang mencukupi untuk me
nyelesaikan masalah tunggakan itu kerana
'kantung' FAS mempunyai lebih kurang
RM2.5 juta selepas mei\jual beberapa pe
main bintang antaranya Ahmad Hazwan
Bakri dan R Gopinathan kepada Johor Darul
Ta'zim (JDT).
Namun, Rosman kembali menempelak

Amirudin dengan menyatakan hasil yang
diperoleh selepas menjual pemain sebanyak
RM2 juta hanya akan digunakan untuk
operas! pasukan pada musim ini dan bu
kannya untuk membayar hutang yang se
patutnya dibuat oleh kerajaan negeri
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Ahmad Hazwan Bakri bermain dengan
JDT musim ini.
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DISINGKIR
SELANGOR
Zainal perjelas punca
pemecatan hari ini
Ms.50

Zainal akan perjelas punca pemecatan
Kuala Lumpur: Bekas pengen
dali Selangor, Zainal Abidin
Hassan akan menjelaskan ke
dudukan sebenar yang ber
laku antara dirinya dan Per
satuan Bola Sepak Selangor
(FAS), hari ini
Legenda bola sepak kebang

saan itu akan mengadakan si
dang akhbar di rumahnya di
Shah Alam petang ini bagi
menjawab beberapa persoa
lan yang timbul selepas badan
induk bola sepak Selangor itu
memecatnya Ogos tahun la
lu.
Per\jelasan Zainal itu mampu

memberi gambaran sebenar
berkaitan masalah dihadapi

nya serta kemelut antara FAS
dan Menteri Besar Selangor, Da
tuk Seri Mohamed Azmin Ali
yapg meletakkan jawatan se
bagai presiden persatuan itu,
Jumaat lalu.
Zainal yang dilantik pada

Disember 2015 bagi meng
gantikan Mehmet Durako
vic, dipecat pada awal Ogos
selepas deretan kekalahan
menimpa skuad kendalian
nya.

Zainal jiiga dikatakan berada
dalam situasi sukar bagi me
ngisi kekosongan ditinggal
kan Durakovic, yang dipecat

selepas melonjak Selangor
mereaUsasikan impian Misi
33 yang terbantut sekian la
ma.

Bagaimanapun, pemeca
tan Durakovic dikatakan su
dah dirancang lebih awal
oleh Mohamed Azmin kera
na ketika itu prestasi Sela
ngor kurang memberang
sangkan.

Malah, mungKnbagi sesete
ngah pihak, ia kelihatan se
perti satu tindakan wajar un
tuk menggantikan Durakovic
dengan Zainal yang tampak
lebih cemerlang bersama Pa

hang.
Namun Selangor yang tidak

diletakkan sebarang harapan
untukmenjulang trofi Piala Ma
laysia dua tahun lalu, bangkit
menewaskan Pahang pada se
paruh akhir sebelum menjua
rai kejohanan itu buat kali ke
33
Keputusan Azmin itu dilihat

memakan diri apabila Zainal
gagal mengekalkan rentak ce
merlang Durakovic dan akhir
nya dipecat sebelum tamat mu
sim
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RM20 juta RMIjuta
peruntukan FAS pendapatan FAS
musim 2016 ju^l pemain

Zainal Abidin (kanan) dipecat Selangor pada Ogos 2016.
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Laporan insiden bunga api
dibentang dua minggu lagi

Oleh Rafidah Mat Ruzki,
Norrasyidah Arshad dan
Norzamira Che Noh
bhnews@bh.com.my

© MPK nafi
keluar kenyataan
polis tidak
maklum perlu
mohon permit

bahasa Melayu kelmarin). Mungkin
dia (wartawan) dengardengar saja.
"Saya hanya mengeluarkan

kenyataan rasmi membabitkan
satu siasatan dalaman akan ditu
buhkan (yang dikeluarkan kel
marin). Yang lain itu tidak betul,"
katanya pada sidang media di sini,
semalam. *

Mohamad Yasid membuat pen
jelasan itu bagi menjawab kenya
taan Ketua Polis Daerah Klang Sela
tan, Asisten Komisioner Alzafny
Ahmad, yang menafikan pihaknya
terbabit dalam jawatankuasa pe
nganjur program Fiesta GEGAR
Klang.

tnaslaporatt'akhbar
Alzafny membuat kenyataan itu
bagi mengulas laporan akhbar
berbahasa Melayu (bukan terbitan
The New Straits Times Press (M)
Berhad) yang melaporkan MPK
dan polis seolaholah menuding
jari antara satu sama lain apabila
pertunjukan itu berakhir dengan
kejadian letupan kirakira jam 12
tengah malam mengakibatkan
14 pengunjung termasuk empat

^ Klang

Majlis Perbandaran Klang
(MPK) menafikan menge
luarkan kenyataan bahawa

polis tidak memaklumkan kepada
pihak berkuasa tempatan itu me
ngenai keperluan memohon permit
untuk pertunjukan bunga api.

Yang Dipertuanya, Datuk Moha
mad Yasid Bidin, berkata beliau
hanya mengeluarkan satu kenya
taan rasmi selepas insiden bunga
api meletup di tanah pada kemun
cak Fiesta GEGAR Klang 2016 di
Kompleks Sukan Pandamaran pada
tengah malam Ahad lalu.
"Saya nafikan kenyataan itu

(seperti yang dilaporkan akhbar ber

kanakkanak cedera.
Menurut akhbar berkenaan,

Alzafny dilaporkan berkata, PBT itu
tidak memohon kelulusan untuk
pertunjukan bunga api, manakala
Mohamad Yasid pula mendakwa,
polis sepatutnya memaklumkan
lebih awal berhubung permohonan
permit, selain polis turut terbabit
dalam jawatankuasa penganjuran
Fiesta GEGAR Klang.
Sementara itu, Mohamad Yasid

berkata, laporan penuh berhubung
insiden letupan bunga api itu akan
dibentangkan oleh Jawatankuasa
Siasatan Dalaman yang dianggo
tai dua pengarah jabatan serta dua
pegawai kanan MPK dalam tempoh
dua minggu lagi."
"Mereka yang terpilih ini tidak

terbabit langsung dalam penganju
ran Fiesta GEGAR Klang 2016 bagi
membolehkan siasatan secara telus
dapat dilakukan.
"Siasatan turut melihat prose

dur operasi standard (SOP) yang
digunakan dalam sambutan ber
kenaan sama ada ia mematuhi
peraturan dan undangundang
yang ditetapkan atau sebaliknya.
"Jika wujudnya elemen kecua

ian, kita akan mengambil tindakan
termasuk ke atas kakitangan MPK,"
katanya.
Dalam perkembangan berkai

tan, Naib Ketua MCA Bahagian
Klang, Datuk Dr Azman Ching, ber
kata MPK perlu membayar pampa
san dan menanggung kos rawatan
mangsa letupan mercun itu.

"Pampas,! n yang setimpal perlu
diberikan kerana penonton bukan
saja cedera tetapi berisiko maut
kerana ketika percikan bunga api
itu," katanya.

Saya nafikan
kenyataan itu (seperti
yang dilaporkan
akhbar berbahasa
Melayu kelmarin).
Mungkin dia
(wartawan)
dengardengar saja.
Saya hanya
mengeluarkan
kenyataan rasmi
membabitkan satu
siasatan dalaman
akan ditubuhkan
(yang dikeluarkan
kelmarin). Yang lain
itu tidak betul"

Mohamad Yasid Bidin,
Yang Dipertua MPK

Keratan BH 2 Januari lalu.
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Tukuplafa.T.'"
■ Mokhtar rnahu kemelut pasukan dihentikan
segera, jaga maruah bola sepak Red Giants

Aziman Rosdi
aziman@hmetro.com.my

*

+Kuala Lumpur

Timbalan Presiden
Persatuan Bolasepak
Selangor (FAS) Datuk

Mokhtar Ahmad (gambar)
mahu 'perang mulut' sesa
ma mereka dihentikan se

^gera sekali gus fokus dalam
mencari jalan menyelamat
kan nasib pasukan yang di
himpit pelbagai masalah.
Pergeseran antara dua

kem jelas ketara apabila
Presiden Datuk Seri Mo ha
med Azmin Ali mengu
mumkan peletakan jawatan
bersama pengurus Amiru
din Shari pada 30 Disember
lalu kerana tidak sehaluan
dengan Exco FAS.

^ Drama tidak berakhir di
situ apabila ahli Exco FAS
menerusi kenyataan Setia
usaha Agungnya Ros man
Ibrahim meminta supaya
tunggakan gaji November
serta bonus Piala Malaysia
pemain dilunaskan seperti
yang dijanjikan kerajaan ne
geri dan Amirudin hingga
mencetuskan perbalahan i
antara dua pihak. M
Melihat k< |i.nl>i Mtu|g||flkelamkabut IHn fHH

ketika ini, Mokhtar mahu
semua pihak bertenang dan
menjaga maruah Red Gi
ants.

"Saya mengambil mak
lum berhubung krisis yang
melanda FAS hingga menga 
kibatkan pengunduran Da
tuk Seri Mohamed Azmin Ali
daripada jawatan Presiden
yang diumumkan melalui
satu kenyataan media.
"Saya selaku Timbalan

Presiden dengan tegas me
minta semua pihak terma
suk Exco FAS supaya ber
tenang dan tidak membuat
sebarang kenyataan yang
boleh mengeruhkan lagi
keadaan.
"Saya harap semua pihak

dapat bertenang dan men
jaga maruah serta kegemi
langan bola sepak Selangor,"
katanya semalam.
Menurut Mokhtar, beliau

masih berharap dapat
mengadakan perte 
muan dengan
Azmin biar
pun ia

boleh dianggap misi mus 
tahil.
"FAS akan mengeluarkan

satu kenyataan rasmi sele
pas mesyuarat Exco yang
akan dipanggil dalam masa
terdekat. Kami tetap meng
hormati kerajaan negeri di
bawah pimpinan Menteri
Besar (Azmin) dan saya
akan memohon untuk ber
temu beliau.
"Berhubung isu pemba

yaran gaji dan bonus pe
main, FAS akan berbincang
dan mencari jalan terbaik
dengan kerajaan negeri bagi
menyelesaikan isu ini me
mandangkan FAS mempu
nyai tanggungjawab kontrak
bersama pemain," jelasnya.
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VALUATOR

Company(Brand) Mention Tone ROI
EXCO Selangor (YB Amirudin bin Shari) 1 0 RM 0
Football Association Of Malaysia (FAM) (Malaysia Cup) 1 0 RM 0
Menteri Besar Selangor (Menteri Besar Selangor) 5 0 RM 0

GIST(ENGLISH)

N/A



SUSULAN LETUPAN BUNGA API MALAM TAHUN BAHARU

Kami tlada kaitan langsung!
■ Palis nafi terbabit dalam jawatankuasa Fiesta Gegar Klang 2016 seperti didakwa MPK

la merujuk kepada kenya 
taan pihak berkuasa cem
patan (PBT) di sebuah akh
bar yaiig mendakwa polis
turut menyertai jawatanku
asa penganjuran program
semperia ambang tahun ba
haru berkenaan.
Kctua Polis Daerah Klang

Selatan Asisten Komisioner

Alzafny Ahmad berkata, po
lis pernah dijemput hanya
sekali untuk menghadiri
mesyuarat berkaitan prog
s,ram itu di MPK, Klang pada
X 24 November tahun la

"Sejak tarikh itu,
HiJ polis tidak terbabit

dengan manamana
mesyuarat atau per
bincangan berhu
ung program Fiesta
ar Klang 2016
kenaan.

Iskandar Shah Mohamed
dan Siraj Mohd Zaini
am@hmetro.com.my

Shah Alam

Polis menafikan terba

bit dalam jawatanku
asa penganjuran

program Fiesta Gegar Klang
2016 yang dianjurkan Majlis
Perbandaran Klang (MPK),
baru baru ini.

"Kenyataan dibuat MPK
(di dalam akhbar itu) tidak
benar sama sekali Polis sa
ma sekali tidak terbabit da
lam jawatan kuasa pengan
juran program itu," katanya
dalam satu kenyataan di sini,
semalam.
Sambutan ambang tahun

baharu di Kompleks Sukan
Pandamaran, Klang, tengah
malam Ahad lalu bcrtukar

gempar apabila bunga api
yang digunakan untuk per
tunjukan meletup di atas ta
nah sebelum percikan api
nya menccderakan 14 pe
nonton.

Menurut Alzafny, sudah
menjadi tanggungjavvab polis
menyediakan penugasan
kawalan keselamatan bagi
setiap program yang dian
jurkan yang membabitkan
penyertaan orang ramai.
Kata beliau, plhaknya ber

anggapan program berkena
an dibatalkan berikutan pe
k nganjur tidak memohon
k permit, merujuk atau
V meminta sebarang pan
■ dangan atau nasihat da
I ripada polis.
m "Penugasan polis hanya
» memberi tumpuan terha
| dap kawalan keselamatan
orang ramai," katanva."

U
\ Siusaton Hu

Asisten Komishne

Alzafny

an

^ Kenyataan X i
ibatstMPK %
atmm ohhbor ■

itu) (idak benar I
sama sekali M

Fy Klang: Majlis Perbandaran Klang
(MPK) akan mendedahkan hasil la

poran insiden letupan bunga api sem
pena sambutan ambang tahun baharu di
Kompleks Sukan Pandamaran di sini,
dalam tempoh dua minggu.
Yang Dipertuanya, Datuk Mohamad

Yasid Bidin berkata, laporan itu akan
dibentangkan Jawatankuasa Siasatan Da
laman dianggotai dua Pengarah Jabatan
dan dua pegawai kanan MPK.
Menu rut beliau, semua ahli jawatan

kuasa yang mcmulakan proses doku
mentasi sejak 1 ]anuari lalu tidak terbabit
dalam penganjuran Fiesta Gegar Klang
2016 bagi membolehkan siasatan secara
telus dilakukan..
"Siasatan itu akan mengenal pasti pro

sedur operasi standard (SOP) yang di
gunakan dalam mengadakan
sambutan berkenaan sama

ad a ia mematuhi per ^
aturan dan un + +
dangundang yang %% Slasafa
ditetapkan. M
"Jika wujud ele M fi
men kecuaian, kita ■ .
akan mengambil ■ 
tindakan tegas ter 1 (SOP)
hadap mana mana tH
pihak termasuk kaki
tangan MPK sendiri."
katanya pada sidang me

MPK sedia laporan dua minggu lagi
dia di pejabatnya di sini, semalam.
Ketika ditanya berhubung permit pe

nganjuran sambutan yang dikatakan ti
dak memohon kelulusan polis, Mohamad
Yasid enggan mengulas mengenai isu
berkenaan.
Beliau berkata, polis turut menjalankan

siasatan sccara bcrasingan mengenai in
siden yang mcngakibatkan 14 pengun
jung cedera pada sambutan tengah ma
lam Ahad lalu.

>> Polis dijemput hanya sekali untuk
hadiri mesyuarat pada 24 November 2016

Headline Kami tiada kaitan langsung
MediaTitle Harian Metro
Date 04 Jan 2017 Color Full Color
Section Setempat Circulation 179,231
Page No 29 Readership 537,693
Language Malay ArticleSize 463 cm²
Journalist Iskandar Shah Mohamed AdValue RM 18,239
Frequency Daily PR Value RM 54,718



VALUATOR

Company(Brand) Mention Tone ROI
Majlis Perbandaran Klang (MPK) (Majlis Perbandaran Klang (MPK)) 2 0 RM 0
Pihak Berkuasa Tempatan (PBT) (Pihak Berkuasa Tempatan (PBT)) 1 0 RM 0

GIST(ENGLISH)

N/A
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Bukan hempen
secara mengejut
Rakyat Selangor
beri sokongan,
maklumbalas positif
HASNIZA HUSSAIN
SHAH ALAM  Pelaksanaan kem

pen #BebasPlastikyang dilancarkan
kerajaan Selangor dan diperluaskan
kepada tujuh hari bermula 1 Januari
lalu, mendapat maldum balas positif
daripada masyarakat di negeri ini.

Exco Pelancongan, Alam
Sekitar, Teknologi Hijau dan
Hal Ehwal Pengguna, Elizabeth
Wong berkata, walaupun baham
empatharipelaksanaannya, ra
maiyang menyatakan sokongan
terhadap kempen ini kerana ia
bukan satu kempen mengejut

"Kempen berjalan lancar,
sambutan memuaslcan, malah
ramai yang bebas plastik sejak
2010 lagi.

"Kebanyakan para peniaga me
mang nyatakan sokongan yang sa
ngat bagus terhadap #BebasPlastik
dan ini jelas apabilabanyakpasara
ya dan pusat belibelah di Selangor
sudah memulakan kempen ter
sebut dengan meletakkan notis
pemberitahuan atau infoinfo yang
menggalakkan orang ramai mem
bawa beg belibelah setiap hari bagi
mengurangkan penggunaan beg

plastik, katanya ketika dihubungi
SinarHarian, semalam.

Beliau berkata, bagi memasti
kan pelaksanaan kempen ini kon
sisten, kerajaan negeri akan mem
buat pemantauan kesedaran orang
awam serta peniaga dari semasa ke
semasa, selain mempertingkatkan
penguatkuasaan.

"Kita nasihatkan orang awam
atau pengguna untuk sentiasa mem
bawa beg belibelah, bekas makan
an serta bekas minuman sendiri.

"Bantu didik anakanak ke

cil dan remaja kerana itulah masa

yang terbaik untuk membentulc ta
biatyangbaik. Initahunbaru, azam
baru dan tabiat juga perlu tabiat
bam, "katanya.

Menurutnya, jika orang awam
tidak membawa beg sendiri ketika
membelibelah dan memerlukan

begplastik, mereka akan dikenakan
bayaran 20 sen bagi setiap pembeli
an beg plastik bermula Isnin lalu se
laras dengan kempen.

Kerajaan negeri tak
ambil20sen

Sementara ltu, meng
ulas pertanyaan segelintir
p engguna tentang ke mana
wang 20 sen yang dibayar
untuk pembelian setiap
beg plastik, Elizabeth ber
kata, wang itu dikutip oleh
peniaga dan ia perlu di
relcodkan dalam resit.

"Kerajaan negeri tidalc
kutip atau simpan setiap
20 sen yang dibayar peng
guna untukpembelian beg
plastik.

"Ia terpulang kepada
peniaga itu sendiri tapi ke
rajaannegerisyorkankutip
an tersebut disumbangkan
kepada program tanggung
jawab sosialyang disokong
atau dibantu oleh perniaga
an tersebut," katanya.

Dalam perkembang
an sama, Elizabeth me
nasihatlcan peniaga kecil
yang 'pening kepala' untuk
mendapatkan pembelcal
selepas kerajaan negeri tu
rut mengharamlcan peng

gunaan bekas polisterina
supaya merujuk kepada
pihak berkuasa tempatan.
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Pusat belibelah Aeon Jusco turut menyahut seruan kempen #BebasPlastik dan
menampal notis pemberitahuan di hadapan premis kepada para pelanggan mereka

Sebuah premis yang menjalankan kempen #BebasPlastik menampal notis
pemberitahuan bersama ilustrasi menarik dalam tiga bahasa bagi memberi
makulmat kepada pengguna.

Page 2 of 2

04 Jan 2017
Sinar Harian, Malaysia

Author: Hasniza Hussain • Section: Nasional • Page: 41 • Printed Size: 364.00cm²
Market: KL • Country: Malaysia • Photo: Full Color • Ad Value: MYR 6,209.00
PR value: MYR 18,627.00 • Item ID: MY0028076060

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in
any form without the prior consent of the copyright owner.



Peniaga, pengguna merungut
Dakwa plastik mudah urai disyaratkan PBT tidaktahan lasak
Pengguna dan peniaga me

rungutplastikmudahuraiti
dak tahan lasak dan mudah

terkoyak apabila mengisi barangan
keperluan.

Pengerusi Persatuan Penjaja
dan Peniaga Kecil Melayu Negeri
Selangor Cawangan Bandaraya
Shah Alam Zon Kajang, Datuk Che
Noorzhar Che Noor berkata, kuali
ti plastik mudah urai ini dipercayai
lcurang bagus untuk pelanggan dan
peniaga guna.

"Saya khuatir nanti tercicir ba
rang yang dimasukkan ke dalam
plastik itu, saya berharap jika mahu
buat sesuatu perubahan, buat la
yang sebaikmungkin supaya mem
beri keselesaan kepada masyarakat"
katanya.

Che Noorzhar berkata, peng
guna sedia maklum berhubung per
aturan baharu ini, caj minima 20 sen
akan dikenakan jika pengguna ma
sih menggunakan begi plastik.

"Walaubagaimanapun peng
guna mahu tahu ke mana atau ke
napa caj minima 20 sen dikenakan.
Apakah ia cukai atau diberikan ke
pada pihak lain," katanya.

Che Noorzhar berkata, pihak
nya juga dimaklumkan peniaga ke
cil masih belum mengenakan caj
minima 20 sen kepada pengguna
berhubung penggunaan beg plas
tik sedia ada.

"Saya dimaklumkan setakat ini

hanya kedai serbaneka 24 jam dan
pasaraya mengenakan caj minima
20 sen kepada pengguna" katanya.

Che Noorzhar berkata, peniaga
kecil jugamengeluhkosprodukbagi
menggantikan plastik dan bekas po 
listirena sedia ada agak tinggi, ma
lah untukmendapatkan produk ter
sebutjugasukar.

"Segelintir peniaga dan pen
jaja kecil akan menggunakan plas
tik sedia ada kerana kosnya lebih
rendah,

"Kerajaan Selangor atau pi
hak berkuasa tempatan harus me
nyenaraikan pembekal bekas dan
plastikmudahurai kepada peniaga,"
katanya.

Pengguna perlu peka
Manakala, Ahli Majlis Perunding

Penjaja dan Peniaga Kecil Negeri,
Datin Hadijah Mohamed berkata,
sewajarnya pengguna sudah men
jadikan kebiasaan menggunakan
beg kitar semula untuk dibawa
membeli belah di pasar raya.

Saya sediakan beg kitar se
mula dalam kenderaan, saya tidak
menggunakan plastik. Beg latar se
mula seperti 'beg goodies' pemberi
an orang lain juga boleh digunakan
untuk membeli belah di pasar raya"
katanya.

Dalam perkembangan berasing
an, beliau juga memantau penjaja
dan peniaga kecil yang masih meng

gunakan polistirena.
"Mulai tahun ini peniaga ti

dak dibenarkan menggunakan be
kas polistirena, kedaikedai mana
yang masih menggunakannya saya
akan rekod untuk tindakan lanjut"
katanya.
Beliau berkata, Majlis

Perbandaran Kajang (MPKj) dan
kerajaan negeri telah mengadakan
taklimat kepada peniaga pasar ma
lam serta pasar tani berhubung per
karaitu.

"Para peniaga kini telah sedia
maldum dan menggunakan bekas
mudah urai serta kertas.

"Plastik bukan saja tidak boleh
dikitar semula malah memberi ke

san pada alam sekitar untukjangka
masa panjang. Manakala peng
gunaan pembungkus polisterina di
percayai bukan sahaja memudarat
kan kesihatan pengguna, tetapi juga
mendatangkan kesan negatif kepada
alam sekitar," katanya.

Sementara itu, seorang suri ru
mah, Siti Musliha Abd Razak, 36,
berkata, dia menyambut baik usa
ha pengurangan penggunaan beg
plastik.

"Sebahagian pasar raya meng
ambil inisiatif sendiri menyediakan
kotak kosong yang disediakan un
tuk kegunaan dan keselesaan pe
langgan, usahainiwajar dicontohi"
katanya.
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Corrtoh bekas makanan yang diberikan oleh MPKj kepada orang awam dalam
kempen kesedaran pengurangan penggunaan polistirena.

CHE NOORZHAR
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MPK perlu peka prosedur keselamatan
KLANG  Kerajaan negeri per
lu melakukan siasatan ber

hubung insiden letupan bu
nga api sempena tahun barn
2017diKompleksPandamaran
Sukan, Sabtulalu. 

Ahli Parlimen Klang,
Charles Santiago, beliau ber
simpati apabila 14 orang ter
masuk kanakkanak yang
tercedera selepas bunga api
meletup di atas tanah.

"Walaupun saya mengalualukan
siasatan domestik yang dilakukan Majlis
Perbandaran Klang (MPK), Lata perlu siasat
an terbuka terhadap protokol keselamatan
kerana ini adalah perkarayang melibatkan
kepentingan awam.

"Pihakberkuasa tempatan sepertiMPK
perlu bertanggungjawab dan pelca terhadap
prosedur keselamatan terutamanya apabila
ia melibatkan perhimpunan awam," kata

nya menerusi kenyataan.
Beliau berkata, pihak

penganjur acara tidak tidak
bertanggungjawab apabila
melibatkan sebuah syarikat
yang tidak berlesen pada per
tunjukan bunga api itu.

"Laporan media me
nunjukkan MPK tidak mem
punyai permit bagi meng
anjurkan acara seperti itu.

"Oleh itu, kerajaan nege
ri Selangor perlu membentuk satu pasuk
an penyiasat yang mana ada cadangan ke
selamatan dan protokol, yang boleh diguna
pakai pihak oleh semua majlis tempatan.

"Kita semua juga harus mempunyai
sikap tanggungjawab bersama dalam
memastikan kejadian yang tidak diingini
seperti itu tidakberlaku pada masa akan da
tang," katanya berharap kesemua mangsa
segerasembuh.
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MPAJ fokus
kempen
kerajaan
negeri
AMPANG  Majlis Perbandaran
Ampang Jaya (MPAJ) giatmelaksana
kan kempen pengurangan pengguna
an begplastik dan polistirena di kawa
san pentadbirannya.

Yang Dipertua MPAJ, Abd Hamid
Hussainberkata, pihaknyasangatme
nitikberatkan kesedaran isu alam se

kitar dan kempen latar semula.
"Selaras dengan hasrat kerajaan

negeri yang mahu Sifar Polistirena
mulai tahun ini, kita telah me
laksanakan beberapa program bagi
menyampaikan maklumat kepada
orang awam sekali gus mempromosi
kan barangan terpakai dan kitar se
mula," katanya.

Beliau memaklumkan, pihak
nya juga akan melaksanakan pasar
malam 'Go Green' di Pekan Ampang
sebagai satu langkah permulaan un
tuk mewujudkan inisiatif berhubung
kempen itu.

Katanya, MPAJ juga akan me
rangka pelbagai program bersama
pemilik premis perniagaan khusus
nya di medan selera MPAJ agar me
reka menggunakan bekas makanan
mudahurai.

"Kami masih menjalankan pe
ringkat pendidikan kepada masya
rakat dan pemilik premis sebelum
melaksanakan penguatkuasaan.

"Kita perlu beri mereka tempoh
masa kirakira enam bulan lagi me
reka faham matlamat kita. pada pe
ringkat awal ini kita tidak berhasrat
untuk melaksanakan penguatkuasa
an," katanya.
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NOOR HAFIZA CHE ABDULLAH

mempunyai tanggungjawab
kontrak bersama pemain,"
katanya.

Situasi inelanda FAS kian parah
apabila Setiausaha Agungnya,
Rosman Ibrahim dan bekas

pengurus, Amirudin Shari 'saling
menyerang' satu sama lain
berhnbiing masalah membelenggii
persatnan berkenaan.

Selangor," katanya dalam satu
kenyataan media, semalam.

Mengenai isupembayaran gaji
dan bonus pemain katanya, beliau
akan berusaha menyelesaikan
masalah itu.

"FAS akan berbincang dan
mencari jalan terbaik dengan
kerajaan negeribagi menyelesaikan
isu ini memandangkan FAS

TTMBALAN Presiden Persatuan

Bola Sepak Selangor (FAS),
Datiik Mokhtar Ahmad berjanji
mencari jalan penyelesaian
terbaik bagi menyelesaikan
masalah membelenggu badan
induk bola sepak Selangor itu.

Katanya, beliau berharap
semua pihak tidak membuat
sebarang kenyataan y ang boleh
mengeruhkan keadaan.

"Saya ambil maklum krisis
melanda FAS sehingga
mengakibatkan pengunduran
Datuk Seri Mohamed Azmin Ali

dari jawatan Presiden yang
diumumkan melalui satu

kenyataan media.
"Kita hormati Kerajaan

Negeri di bawah pimpinan
Datuk Menteri Besar dan saya
akan memohon unUikbertemu
beliau.
"Jadi, FAS akan

mengeluarkan satu kenyataan
rasmi selepas mesyuarat Exco
yang akan diadakan dalam masa
terdekat. Saya cuma berharap
agar semua pihak dapat
memelihara maruah serta

kegemilangan bola sepak

Exco FAS bakal bermesyuarat tamatkan krisis

urn
MOKHTAR!
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Golongan wanita akui terbeban
KLANG  Golongan
wanita muda me

ngakui terbeban de
ngan peraturan baru
berkenaan pengguna
an beg plastik yang
dilaksanakan keraja
an negeri secara me
nyelumh tahun ini. 

Harniza Harun, 38,
peraturan itu belum se
suai dilaksanakan se

cara menyeluruh di

"Kerajaan perlu
didik terlebih dahu

lu masyarakat dengan
mengharamkanpeng
gunaan beg plastik ke
padaduaatautigahari
bukannyateruskepada
seminggu. 

"Keputusan dras
tik itu mengejutkan
masyarakat khusus
nya kaum ibuyang gemar membeli
barangan dalam lcuantiti yang ba
nyak," katanya ketika ditemui Sinar
Hariansemalam.

Beliau yang bekerja sendiri itu
berkata, bayangkan jika si ibu mem
beli barangan dalam kuantiti yang
banyak dan dia pasti dikenakan
bayaran yang tinggi untuk mem
beli sejumlah plastik.

"Itu semua melibatkan kos, saya
tidak halang pelaksanaan peraturan
itu sebaliknya ia perlu dilaksanakan

HARNIZA

NOOR MARLINA

secara berperingkat.
"Saya yakin masih

rama' masyarakat be
lum tahu berkenaan

pelaksanaan peraturan
ini jadi kerajaan negeri
harusberipenerangan
secara menyeluruh dan
mengambil masa un
tuk mendidik mereka

katanya.
Sementara itu,

penjawat awam, Noor
Malina Suparman, 30,
mencadangkan agar
penggunaan beg plas
tik itu digantikan de
ngan beg kertas yang
lebih mudah diurus
dan diuraikan.

"Penggunaan
beg kertas tidak per
lu dikenakan bayar
an memandangkan
masyarakat kini ter

paksa menanggung pelbagai kos
kenaikan.

"Jika kerajaan meneruskan pe
laksanaan beg plastik yang dikena
kan bayaran, ia pasti menambah
kan bebanan rakyatyang sedia ada,"
katanya.

Tegasnya lagi, dia memang ti
dalc bersetuju dengan pelaksanaan
peraturan baru itu yang mengena
kan bayaran 20 sen bagi setiap beg
plastik yang amat membebankan
rakyat di negeri ini.
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'Kami hanyalah staf bawahan biasa'
KLANG  Tinjauan SinarHarian
di sekitar Lembah Klang dapati
terdapat sesetengah peniaga
masih belum mengenakan caj
RM0.20 bagi begplastikyang di
laksanakan kerajaan negeri se
cara menyeluruh tahun ini.

Namun, ketika diminta
memberikan respons berkaitan
isu ini ratarata mereka menolak

untuk ditembual dengan ber
alasan hanyalah pekerja biasa.

"Eh, takboleh akak. Kami ha
nya tukang jaga kaunter wang
aje. Yang itu mesti dapatkan ke
benaran majikan kami.

"Biasa memang ada beg
plastilcyang kami sediakan dan
kenakan caj 20 sen.

"Ikutlah ada kedai yang caj

dan tidak. Kami tiada apaapa
arahan," kata seorang pekerja di
kenali sebagai Alinyangbekerja
kedai serbaneka di sini.

Katanya lagi, jika pelanggan
hadir membeli barangan ber
kuantiti kecil, mereka hanya
membimbitnya dan membawa
pulang keluar dari kedai,

Sementara itu, jurujual di
kedai buku terkenal, Norazlina
pula memberitahu memang
ada mengenakan bayaran jika
pelanggan mahu mengisi buku
yangdibeli.

"Ya, kita ada caj, biasanyape
langgan hanya bayar sebab nak
mudahkan bawa buku. Kalau

banyak, beratlah nanti dan le
nguh tangan," katanya.

SiU.f

Beberapa pembeli akui terpaksa membayar caj lebih untuk mendapatkan
beg plastik. Gambar hiasan.
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Insiden bunga api: Polis tidak teiiibat
KLANG  Polis menafi

kan laporan sebuah akhbar
tempatan mengenai kenyata
an Majlis Perbandaran Klang
(MPK) yang mendakwa
pihaknya terlibat sama dalam
jawatankuasa penganjuran
program Fiesta Gegar Klang
2016 anjuran MPK.

Ketua Polis Daerah

Klang Selatan, Asisten
Komisioner Alzafny Ahmad
berkata, pihaknyamenafikan
kenyataan yang dibuat oleh
Yang Dipertua MPK, Datuk
Mohamad Yasid Bidin yang
disifatkan tidak benar.

"Polis sama sekali tidak

terlibat dalam jawatankuasa
penganjuran program ter
sebut. Polis pernah dijemput
sekali sahaja menghadiri me
syuarat berkaitan program ini

pada 24 November 2016 dan
sejakitu, kitatidaklagi terlibat
dengan manamana me
syuarat atau perbincangan
program tersebut," katanya.

Alzafny berkata, men
jadi tanggungjawab polis
menyediakan penugasan
kawalan keselamatan bagi

setiap program dianjurkan
yang melibatkan penyerta
anorangramai.

"Memandangkan pihak
penganjur tidak membuat
permohonan permit, me
rujukatau meminta sebarang
pandangan atau nasihat dari
pada pihak polis bagi meng
adakan pertunjukan bunga
api di dalam program ter
sebut, maka kami beranggap
an bahawa pertunjukan bu
nga api telah dibatalkan.

"Jadi penugasan polis ha
nya memberi tumpuan ter
hadap kawalan keselamatan
orang ramai sahaja.

"Sehubungan itu, polis
berharap kenyataan ini da
pat menjelaskan persoalan
yang ditimbulkan dalam ar
tikel tersebut," katanya.
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Taman mini Maluri berwajah baharu
KUALA LUMPUR 3 Jan.  Kirakira
2,000 penduduk sekitar Taman
Maluri dekat sini boleh menarik
nafas lega selepas kerjakerja naik
taraf taman permainan kanak
kanak di Jalan Pria 3.
Kerjakerja naik taraf yang di

laksanakan Dewan Bandaraya
Kuala Lumpur (DBKL) itu men
jadikan taman mini kini berwajah
baharu.
Aktivis masyarakat, Tan Sri

Lee Lam Thye berkata, usia ta
man yang sudah lebih belasan
tahun itu sebelum ini terbiar dan
kekurangan peralatan untuk pe
ngunjung melakukan aktiviti ria
dah.
Menurutnya, selepas usa

ha membaiki dan menambah
kelengkapan dilakukan pihak
berkuasa tempatan (PBT) itu,
persekitaran taman semakin me
narik dan sesuai dikunjungi.
"Lokasi taman berkenaan yang

terletak pinggir kawasan pentad
biran DBKL dan sempadan de
ngan kawasan Majlis Perbandaran
Ampang Jaya (MPAJ) itu seolah
olah diabaikan.
"Kerjakerja naik taraf meli

batkan penyelenggaraan, pem
bersihan dan pembinaan perala
tan seperti pagar paparan futsal,
wakaf, alat senaman taman," ka
tanya kepada Utusan Malaysia
selepas membawa wartawan
melawat ke taman berkenaan ba

rubaru ini.
Tambah Lam Thye, lebih

RM60,000 diperuntukkan bagi
mengindahkan kawasan taman
ini termasuk menanam pokok,
menyelenggara trek berlari serta
menggantikan alat permainan
kanakkanak yang usang dan

uzur.

Katanya, pencahayaan dalam
taman tersebut juga telah dibaiki
dan kerjasama daripada pen
duduk diperlukan untuk bertin
dak menjadi mata dan telinga
kepada sebarang perbuatan van
dalisme.

£

LEE LAM THYE menunjukkan besi yang dipasang bagi menghalang kenderaan
memasuki taman mini di Jalan Pria 3. Taman Maiuri, Kuala Lumpur kepada wartawan
Utusan Malaysia, Amirul Aiman Anuar.  UTUSAN/AMIR KHALID
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(talis tidak terlibat
pertunjukan bunga api
■ KLANG 3 JAN.

IrfsiDEN bunga api meletup
sebelum sempat ke udara
pada Fiesta Gegar Klang 2016

yang menyebabkan 14 cedera
menimbulkan polemik anta
ra pihak polis dan Majlis Per
bandaran Klang (MPK).
Berikutan kejadian itu pihak

polis menyatakan
bahawa MPK selaku
pihak penganjur perlu
memohon permit bagi
mengadakan pertun
jukan bunga api berke
naan manakala bagi
Yang Dipertua MPK,
Datuk Mohamad Yasid
Bidin pula, soal itu
sepatutnya dimaklum
kan awal tambahan
pula polis turut terli
bat dalam jawatankua
sa penganjuran program itu.
Berikutan itu, Ketua Polis Dae

rah Klang Selatan, Asisten Komi
sioner Alzafny Ahmad menerusi
satu kenyataan malam tadi men
jelaskan perkara berkenaan dan
berikut kenyataan penuh beliau:

Merujuk kepada kenyataian
akhbar Utusan Malaysia di dal;am
artikel bertajuk Polis, MPK saliing
tuding jari. Pertunjukan buiiiga
api tiada permit bertarikh 2 Jaou
ari 2017 di muka surat 4 di ruaiig
an Dalam Negeri mengenai kenya
taan oleh YDP MPK Klang, Datuk
Mohamad Yasid Bidin mendakwa
pihak polis terlibat sama dalam

jawatankuasa pengan
juran program Fi.es
ta Gegar Klang 2016
yang dianjurkan olleh
Majlis Perbandairan
Klang (MPK) pada 30
Disember 2016 hinggga
i Januari 2017, Kettua
Polis Daerah Klaang
Selatan, Asisten Kormi
ioner Alzafny Ahmiad
menafikan kenyataian
yang dibuat oleh Yi'DP
MPK Klang adallah

tidak benar sama sekali.
Pihak polis sama sekali tidak

terlibat di dalam jawatankuasa
penganjuran program tersebut.
Pihak polis pernah dije in

put sekali sahaja menghadiri
mesyuarat berkaitan program

ini pada 24 November 2016 di bi
lik mesyuarat Raja Mahadi MPK
Klang dan sejak dari tarikh terse
but pihak polis tidak lagi terlibat
dengan manamana mesyuarat
atau perbincangan berhubung
program Fiesta Gegar Klang 2016.
Adalah menjadi tanggung

jawab pihak polis menyediakan
penugasan kawalan keselamatan
bagi setiap program yang dian
jurkan yang melibatkan penyer
taan orang ramai.
Memandangkan pihak pe

nganjur tidak membuat permo
honan permit, merujuk atau me
minta sebarang pandangan atau
nasihat daripada pihak polis bagi
mengadakan pertunjukan bunga
api di dalam program tersebut
maka pihak polis beranggapan
bahawa pertunjukan bunga api
telah dibatalkan dan penugasan
pihak polis hanya memberi tum
puan terhadap kawalan kese
lamatan orang ramai sahaja.
Sehubungan itu, pihak polis

berharap kenyataan ini dapat
menjelaskan persoalan yang di
timbulkan di dalam artikel terse
but.
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MPK akui bunga api tiada permit
Oleh ABDUL YAZID ALIAS
pengarang@utusan.com.my

KLANG 3 Jan.  Majlis Per
bandaran Klang (MPK) mengakui
penganjuran Fiesta Gegar Klang
2016 tidak mempunyai permit
untuk mengadakan
pertunjukan bunga
api daripada polis.
Yang Dipertu

anya, Datuk Mo
hamad Yasid Bidin
bagaimanapun eng
gan mengulas me
ngenainya dan me
nyerahkan kepada
polis untuk melaku
kan siasatan lajut.
"Saya ingat tidak

payah ulaslah (per
tunjukan buanga api tiada permit
polis). Nanti saya ulas lain, ke
mudian polis pula ulas lain. Be
tullah itu (tiada permit).
"Kita serahkan kepada polis

untuk menjalankan siasatan lan
jut mengenai insiden itu. Pada
masa sama, kita juga membuat
siasatan di peringkat dalaman
mengikut skop kerja kita," kata
nya dalam sidang akhbar di sini
hari ni.
Ahad lalu, seramai 14 pengun

jung cedera selepas bunga api
yang sepatutnya menjadi acara
kemuncak sempena sambu
tan tahun baharu 2017 meletup

di kawasan tapak Fiesta Gegar
Klang 2016 di Kompleks Sukan
Pandamaran, di sini.
Insiden tersebut mencetuskan

pertikaian antara MPK dan polis
apabila masingmasing menu
ding jari antara satu sama lain

melibatkan prosedur
serta kelulusan permit
penganjuran termas
uk pertunjukan bunga

Mohamad Yasid
memberitahu, beliau
telah memberi keter
angan kirakira sejam
di Ibu pejabat Polis
Daerah Klang Sela
tan, bermula kirakira
pukul 11 pagi ini.
Menurutnya, se

takat ini, dua pegawai telah di
panggil untuk memberikan ket
erangan iaitu beliau sendiri dan
Pengarah Jabatan Kemasyaraka
tan MPK, Zaireezal Ahmad Zai
nuddin.
Dalam perkembangan ber

kaitan, beliau memaklumkan
mengenai penubuhan Jawatan
kuasa Siasatan Dalaman oleh
pihaknya.
"Kita akan jawab punca sebe

nar insiden selepas siasatan dala
man selesai selewatlewatnya
dua minggu lagi. Siasatan me
rangkumi SOP (prosedur ope
rasi standard) penganjuran fiesta

sama ada dilakukan dengan betul
atau tidak.
"Keduanya, kita akan lihat

punca sebenar kejadian sama
ada disebabkan kecuaian atau
sebaliknya. Sekiranya penemuan
siasatan dalaman menemui un
surunsur pelanggaran SOP dan
kecuaian, kita akan ambil tinda
kan tegas terhadap mereka yang
terlibat," katanya kepada pem
berita di sini hari ini.
Jelasnya, jawatankuasa berke

naan dianggotai oleh empat indi
vidu berjawatan pengarah serta
pegawai kanan pihak berkuasa
tempatan itu yang tidak terlibat
dalam penganjuran Fiesta Gegar
Klang 2016.

PP
Kita serahkan kepada
polis untuk menjalankan
siasatan lanjut mengenai
insiden itu. Pada masa
sama, lata juga membuat
siasatan di peringkat
dalaman mengikut
skop keija lata."

MOHAMAD YASID BIDIN
Yang Dipertua MPK
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Penyokong Selangor rayu
Azmin, FAS bersemuka

sahaja sebab masyarakat akan
hilang hormat kepadanya. Ini
bukan soal politik tapi beliau
kena bertanggungjawab," ka
tanya kepada Utusan Malay
sia di sini hari ini.
Pada 30 Disember lalu,

Azmin mengumumkan pele
takan jawatannya setelah
hampir dua tahun bersama
FAS, namun pada Ahad lalu,
badan induk itu menggesa be
liau melangsaikan gaji pemain
dan pegawai pasukan bagi
bulan November 2016 serta

bonus mara ke final Piala
Malaysia tahun lalu
seperti yang dijan
jikan.

Kemudian,
bekas penguras

Jl pasukan Selan
OB gor, Amirudin
Mm Shari mendak

wa, FAS mem
punyai dana
mencukupi sete

menJual Ah
mad Hazwan iiakrij

dan R. Gopinathan keja
pada Johor Daiul Ta'zim (rP~lM
manakala Mohd. Hafiz Kanfl
dan Shabrom Kalam ke Peial^H
Bagaimanapun, SetiausaH

Agung FAS, Rosman MpfH
Ibrahim menegaskan brirawM
penjualan keempatejMB
pemain tersebut adalah aH|
hagian daripada perancsBn
Red Giants bagi menghjfljfl
musim 2017. aHfl
Dalam pada itu, HaniiHH

rut berkata, Azmin, Ami|flH
serta FAS tidak perlu berjXpi
kenyataan di media keratra is|
boleh menimbulkan keketl^
ruan dalam kalangan pernios
Red Giants. »vjHfl
"Saya fikir penyokong^l

jak untuk membuat peniyaM

KUALA LUMPUR 3 Jan.  Keme
lut yang melanda Persatuan
Bola Sepak Selangor (FAS)
tidak akan selesai sekiranya
presiden, Datuk Seri Mohamed
Azmin Ali melepaskan jawa
tannya tanpa mengambil seba
rang tindakan untuk menyele
saikan masalah yang dihadapi
oleh badan induk itu.
Presiden Kelab Penyokong

Bola Sepak Selangor (SSFC),
Mohammad Haniff Rana Man
zor berkata, sekiranya Azmin
mahu melepaskan jawatan be
liau sepatutnya terlebih
dahulu menyelesai
kan kemelut yang
melanda FAS dan
tjdak membiar '
kan badan in ^duk tersebut IL
begitu sahaja. JjJgi 
"Saya me Ck

wakiM SSFC
berasa amat
kecewa de
apa yang berlaku
terhadap FAS ke
tika ini. Sebagai Pres
iden FAS, saya fikir 
Seri Azmin bertangg
untuk menyelesaikan
ini.
"Jika beliau ben

mahu melepaskan 
beliau sepatutnya 
saikan setiap masala
bih dahulu dan selepas 
lau beliau nak letak ja
pun tiada masalah.
"Jika beliau meninggalkan

FAS dalam keadaan begini
nampak tidak elok sebab se
olaholah beliau lari daripada
tanggungjawab.
"Beliau juga Menteri Besar

Selangor dan saya fikir beliau
tidak perlu lari atau biarkan
masalah yang dihadapi begitu

u
 4h

dan saya juga fikir jika mereka
saling b orb alas kenyataan un
tuk menyalahkan antaia satu
sama lain, dikhuatiri akan
menimbulkan suasana yang
tidak harmoni dan tiada kesu
dahannya. Kami tidak mahu
perkara seperti itu berlaku.
"Biarpun dilanda kemelut,

sokongan kami kepada Sela
ngor tidak pernah luntur dan
kami sentiasa ada bersama
pasukan walau apa jua kea
daan sekaliDun." katanva.
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Polis ambil keterangan Yang Dipertua MPK
KLANG  Yang Dipertua
Majlis Perbandaran Klang
(MPK), Datuk Mohamad
Yasid Bidin memberi keter
angan kirakira sejam kepada
polis berhubung insiden bun
ga api meletup dan menced
erakan 14 penontonnya dalam
kejadian Ahad lalu.
Mohamad Yasid tiba di Ibu

Pejabat Polis Klang Selatan
kirakira pukul 10.30 pagi se
malam sebelum selesai mem
beri keterangan sejam kemu
dian.
Turut memberi keteran

gan ialah Ketua Jabatan Ke
masyarakat MPK, Zaireezal
Ahmad Zainuddin.
Bagaimanapun, Mohamad

Yasid ketika dihubungi eng
gan mendedahkan butiran
mengenai keterangan yang
diberikan kepada polis.
Sementara itu, pada sidang

akhbar di pejabatnya di sini,
Mohamad Yasid berkata,
pihaknya turut melakukan
siasatan dalaman berhubung
letupan bunga api bagi meng
etahui sama ada kakitangan
yang terlibat dalam pengan
juran majlis itu mematuhi se
mua prosedur operasi stand
ard (SOP).
Menurut beliau, keputusan

siasatan dalaman berhubung
perkara itu akan diketahui
kirakira dua minggu lagi.

"MPK memberi jaminan
sekiranya siasatan mendapati
terdapat pelanggaran SOP
atau kecuaian, kakitangan
yang bertanggungjawab akan
dikenakan tindakan disiplin
yang tegas," kata beliau.
Dalam insiden pukul 12.05

tengah malam
Ahad lalu, 10 orang
dewasa dan empat
kanakkanak ce
dera apabila bunga
api yang dipasang
bagi meraikan ke
datangan tahun
baru 2017 menuju
ke arah penonton
dan meletup.
Pertunjukan

bunga api itu adalah acara
kemuncak bagi Fiesta Gegar
Klang 2016 yang berlangsung
dari 30 Disember hingga 1
Januari.
Ditanya mengenai laporan

bahawa kontraktor yang di
lantik bagi mengendalikan
pertunjukan bunga api itu
tidak mempunyai lesen, Mo
hamad Yasid berkata: "Itu
saya akan dedahkan setelah
siasatan selesai."
Sementara itu, Ketua Po

lis Daerah Klang Selatan,
Asisten Komisioner Alzafny
Ahmad berkata, polis me

nyanggah dakwaan MPK ba
hawa ia turut terlibat dalam
jawatankuasa penganjuran
Fiesta Gegar Klang 2016.
Menurut Alzafny, pihaknya

hanya dijemput bermesyuarat
sekali oleh MPK selaku pen
ganjur, iaitu pada 24 November
dan tidak lagi terlibat dalam
perbincangan selepas itu.
Beliau berkata, polis juga

menganggap pertunjukan
bunga api itu dibatalkan
kerana MPK tidak memohon
permit mahupun merujuk
atau meminta pandangan
pihaknya berhubung perkara
tersebut.

KERATAN Kosmo! 2 Januari 2016.

BUNGA api yang mencederakan 14 pengunjung di
Kompleks Sukan Pandamaran, Klang Ahad lalu.
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'FAS cari penyelesaian, bukan krisis'
"Saya mengambil maklum ber

hubung krisis yang melanda FAS
sehingga mengakibatkan pengun
duran Azmin daripada jawatan
Presiden FAS yang diumumkan
melalui satu kenyataan media
barubaru ini.
"Saya selaku Timbalan Pres

iden dengan tegas meminta se
mua pihak termasuk Exco FAS
supaya bertenang dan tidak mem
buat sebarang kenyataan yang
boleh mengeruhkan lagi keadaan.
"Justeru, FAS akan mengeluar

kan satu kenyataan rasmi selepas

TIMBALAN Presiden Persatu
an Bola Sepak Selangor (FAS),
Datuk Mokhtar Ahmad berharap
agar satu perbincangan antara
barisan Jawatankuasa Eksekutif
(Exco) FAS bersama Menteri
Besar Selangor, Datuk Seri Mo
hamed Azmin Ali dapat diada
kan dalam masa terdekat demi
kepentingan bola sepak Selangor.
Menurut Mokhtar, FAS tidak

berminat untuk mencari krisis, se
baliknya hanya mahu mencari jalan
penyelesaian sebelum tirai Liga M
dibuka nanti.

Mesyuarat Exco FAS yang akan
diadakan dalam masa terdekat.
"Saya akan memohon untuk

mengadakan pertemuan dengan
beliau (Azmin)," kata Mokhtar
dalam satu kenyataan rasmi se
malam.
Sebelum ini, Azmin bersama

pengurus pasukan, Amirudin
Shari melepaskan jawatan ma
singmasing minggu lalu dengan
mendedahkan kekecewaannya
terhadap barisan kepimpinan
Exco FAS yang dianggap tidak
mengamalkan etika profesional.
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Ukah stays loyal
with Red Giants
By Wan Noriza Meor Idris
wannoriza@mmail.com.my
SHAH ALAM — Ugo Ukah has turned
down several offers as his heart is still with
the Red Giants.

The Nigerian centreback was one of
Selangor's main players last season and
hopes to continue with the cashstrapped
state.

"Yes, it is true I've been approached by
several other states but I don't want to

leave," said Ukah.
"I've enjoyed my time with the team and

despite the turmoil (FA president Datuk Serf
Azmin Ali quit last week and the association
have money troubles) I hope to stay.
"The players' team spirit is among the

best I've known and we will be united when

we are on the pitch."
He said he is confident the 33time

Malaysia Cup champions will remain in the
Super League despite many predicting they
would be favourites for the drop.
Ukah still has a year left on his contract

and was confident Selangor could still
attract top players even though they have
lost several star players.
"We have resigned Francis 'Forkey' Doe.

He is a fantastic striker and will boost our

attack," said a delighted Ukah.
Liberian striker Doe will return to

Selangor, after having spent a season with
them in 2013.

After leaving Selangor, Doe played for
Kelantan and Negeri Sembilan before
joining former Selangor coach Irfan Bakti
Abdul Salim at Felda United last season.

Meanwhile, FA of Selangor (FAS) deputy
president, Datuk Mokhtar Ahmad urge all
parties to stop fighting.
He said there are two camps — one for

Azmin and former team manager Amirudin
Shari and one against them.
"The infighting forced our president and

manager to quit.
"As deputy, I hope the fighting stops and we

work together to help Selangor rise again," said
Mokhtar.

He added he hoped to meet Azmin soon to
convince the Menteri Besar to reconsider his

decision to step down.
"The exco (executive council) have yet to

meet to discuss his resignation. Perhaps we can
convince him to stay.
"We respect his decision but feel he is the best

person to run the association."
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Ukah (No 18) wants to stay with Selangor. — Picture by Asiana.my
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Exemplary progress: A bird's eve view of the MPSJ building and its surrounding neighbourhood. — IZZRAFIQ ALIAS / The Star

Leading the way forward
As the Subang Jaya Municipal Council turns 20, community leaders say a lot has been
done but improvements can still be made in the quest for city status. >2&3

Local authority
with big ambitions
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MP5J is working hard to achieve city status while
aiming to be among top BO councils in the world
Stories by OH ING YEEN
ingyeen@thestar.com.my
THE Subang Jaya Municipal
Council (MPSJ) has come a long
way since it was formed in 1997,
following its departure from the
Petaling Jaya District Council.
"As a 20yearold council, we are

more matured now. I need to
thank the previous presidents who
paved the way, I'm merely continu
ing their legacy," the council's sixth
president, Datuk Nor Hisham
Ahmad Dahlan, said humbly.
"We want to be a vibrant city,

one that is lively, energetic, friendly
and green.
"Our main challenge is ensuring

that the quality of our service
exceeds the expectations and
needs of customers, hence we
emphasise on innovation and qual
ity control, in line with our objec
tive of being a high performing
organisation," he said.

Quality staff
Although it is a local council, it is
being run like a private corpora
tion.
Council deputy president Mohd

Zulkarnain Che Ah said people
think that being a government
servant is easy, but that is not the
case here.
For the council to grow and

improve, Nor Hisham said the
training of staff and a succession
plan play important roles.
"We give junior staff members

the chance to show their skills,
such as by giving them the oppor
tunity to give presentations.
"We want our staff to stand

tall and feel proud to be part of

MPSJ," he said.
MPSJ Corporate and Strategic

Management Department director
Hamizun Mohamad Basar said
when the staff members are proud
and happy, they will deliver better
results.
"About 80% of our staff are Gen

Y, they have to be very creative and

innovative m their work.
"They have opportunities to

attend courses for selfimprove
ment. Our human asset is very
important, we choose only the
best," she said.
Nor Hisham added that MPSJ

staff are trained to be multiskilled.
"They will have a basic idea of

the function of other departments,
hence reducing reliance on just
one department and less passing
the buck.

"This also promotes better under
standing among departments," he
said.

Integrity and innovation
Proud of how much the council has

made a difference over the years,
Nor Hisham related a story about
his time in Barcelona for a
conference.
"Some of the participants there

asked me, 'How much is Subang
Jaya worth?'
"I answered, 'Our worth is not in

how many awards we win but the
satisfaction we can give to the peo
ple living here," he said.
"Our values include integrity

and innovation. We have to be
effective and firm in carrying out
our duties yet be peoplefriendly at
the same time. There must be less
bureaucracy. And we need to walk
the talk, go to the root of the prob
lem," he added.
In terms of integrity, he said,

the supervisors are tasked with
the responsibility of instilling
values in employees during their
training.
"As for innovation, we continue

to improve our services. We have
fewer people waiting in MPSJ to
pay their assessment taxes as now
they can do it online. We also
have kiosks in shopping malls," he
said.

Green initiatives

In line with its goal to become a
green city by 2030, MPSJ has also
embarked on several green initia
tives such as the ban on polysty
rene at its 2016 Ramadan bazaar,
the biomass project and communi
ty gardening.
It has also launched its very own

public recreational park with the
urban forest concept last year in
March. It was part of the council's
Wish List Green City 2030 goal to
create a comfortable living envi
ronment for Subang Jaya folk.
The cost is estimated at

RM2.84mil and the 3.18ha land has
been gazetted as open space.
It would also be an Integrated

Playground Centre, offering ameni
ties for all ages. Among the pro
posed facilities are a jogging track,
an open lawn, a mountain bike trail,
a playground and an outdoor gym.

Focused on improvement
Despite winning several interna
tional accolades, the council is not
about to rest on its laurels as it is
gearing towards achieving city sta
tus and becoming one of the top 30
councils in the world.
"In 2014, we were chosen as the

best council in Malaysia, and we
always aim to be in the top three.
"We are gearing towards our

goal to achieve city status, it's been
something we have been working
for since the beginning," Nor
Hisham said.
Hamizun added that the coun

cil's yearly survey showed that the
satisfaction level of the people is
increasing every year.
"We saw fewer complaints; in

2015, there were 26,000 com
plaints, and in 2016, there were
24,000.
"We see complaints in a positive

light. People complain to us
because they believe we have the
ability to improve," she said.
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The construction of the MPSJ headquarters in 1987. — filepic

Subangjaya Municipal Council
Council president:
Datuk Nor Hisham Ahmad Dahlan

Deputy president:
Mohd Zulkarnain Che Ali

> Officially formed on Jan 2,1997
after upgraded from the Petaling
District Council.

I > Area of administration:
/ 161.8 square km which includes
Subangjaya, Kinrara, Seri
Kembangan and Seri Serdang.
> Total population: 776,119
20 departments +1 integrity unit
> Number of staff: 1,621
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Developer wins lowcarbon
city award for Sunway City
MASTER community developer
Sunway Property recently won the
prestigious Low Carbon City Award
at the ninth Malaysian Institute of
Planners (MIP) Awards for Planning
Excellence held at The Majestic
Hotel Kuala Lumpur.
The award recognises projects

that implement lowcarbon city ini
tiatives promoted within the
Government's Low Carbon Cities
Framework (LCCF) 2011.
It aims to highlight initiatives that

demonstrate efforts in implement
ing LCCF and illustrate how the ini
tiatives have helped reduce green
house gas (GHG) emissions.
Sunway City was named the sole

winner out of four submissions
received for the category.
"Sunway City is indeed a

rolemodel for urban planning.
The transformation of what was
previously a mining wasteland into
Malaysia's first sustainable town
ship, as recognised by the Malaysian
Green Building Index in 2012, was
spectacular.
"What is even more compelling is

the developer's sterling commit
ment to continue to pursue a
zerocarbon agenda, more than 30
years after the conception of the
masterplan; a testament indeed to
its commitment to making Malaysia
sustainable for our communities,"
said Subang Jaya Municipal Council
(MPSJ) town planning director
Ismail Muhamad, who nominated

the Sunway City integrated town
ship for the award.
Sunway Group founder and

chairman Tan Sri Jeffrey Cheah
received the award on behalf of
Sunway Property.
"We are humbled by this recogni

tion as being the first LCCF town
ship in the nation to win this pres
tigious award.
"Through our unique BuildOwn

Operate business model, we are
driving Sunway City towards
becoming an even more effective
lowcarbon city in various ways for
the benefit of our current and
future communities," he said.
Sunway City is Sunway Group's

first integrated township.
Resurrected from a barren min

ing wasteland, Sunway City is 40%
green; home to more than 150 spe
cies of flora and fauna, is 100%
walkable through a canopied walk
way and pedestrian walkways, as a
result of a RM23 million investment
by the developer, and a transitori
ented township development ena
bled by Malaysia's first elevated Bus
Rapid Transit  Sunway Line, the
first publicprivate partnership
between the Sunway Group and
Prasarana Malaysia Berhad, which
connects the Setia JayaSunway
KTM and USJ 7 LRT stations, ser
viced by ecofriendly electric buses.
Besides the existing sustainability

initiatives, Sunway Group is cur

rently driving to retrofit the older
buildings, and is in the midst of con
verting the entire city into a smart
township through its own
SunwayNet, as well as building a
water treatment plant to cater to
the commercial buildings within
the City.
As of last December, Sunway

University is also home to Asia's
first Jeffrey Sachs Center on
Sustainable Development (JSC) in
Malaysia, a catalytic move to mobi
lise comprehensive collaboration
particularly among SouthEast
Asian nations to move towards the
17 Sustainable Development Goals
(SDGs).
The centre is the result of a gift of

US$10mil (RMRM44.9mil) from the
Jeffrey Cheah Foundation.
The MIP Awards for Planning

Excellence was created to recognise
excellent practices, leadership
and achievement in townplanning
and the townplanning profession,
as well as their contributions
towards a better future for
Malaysia.
The distinguished panel of judges

for the MIP Low Carbon City
Awards comprised industry experts
from the Energy, Green Technology
and Water Ministry, Universiti
Teknologi Malaysia, Federal
Department of Town and Country
Planning, Housing and Local
Government Ministry and MIP.

Cheah (middle)
flanked by Ismail (left)
and MPSJ president
Datuk Nor Hisham
Ahmad Dahlan at the
Malaysian Institute
of Planners (MIP)
Awards for Planning
Excellence.
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Dr Kow

Cheong Wei
Puchong
People Service
Centre chief Dr
Kow
Wei was of
the pioneer
councillors for
MPSJ, serving
as a councillor from 1
"We were the first b

went through hardco
tfWith areas such as

Kembangan, which was a new vil
lage, the main task was to strike a
balance between developed areas
and places left out by history,
"I do not think a council can go

far if councillors just go for meet
ing and approve minutes. We have
to brainstorm for ideas," he said.
He is proud that MPSJ is an

awardwinning council.
"We won the top three council

award the very next year (after the
council was formed). Hence, we
have a lot to live up to, everyone is
looking at us.
"We have paperless meetings,

using a laptop or tablet instead and
we were also the first cyber (cable
less) council," he said.
On traffic, he said more effort

was needed in easing the conges
tion.

"In 2002,1 presented a paper on

What the public have to say
LRT; I was the pioneer to talk about
LRT in Puchong, I had zero support
then, people asked why did we
need LRT when there were not
many cars."

JKP Zone 3
deputy
president
Datuk Nor
Azman Abd
Rahman

JKP Zone 3

Datuk Nor
Azman Abd Rahm
resident, who pre
SS19, has been liv
Jaya for 17 years 
with the improvement over the
years.
"Subang Jaya is getting cleaner,

the condition of the main roads is
getting better and the fields are
upgraded," he said. '

SS14 community association exco
member Joe Mahinder Singh

targetted at youth such as
basketball courts but noted that
there was much room for
improvement.
"There are lingering issues

involving maintenance and super
vision of waste collection and
cleaning services, there are illegal
dumpsites, abandoned cars and
also haphazard parking in SS14
where many restaurants are locat
ed," he said.

Subang Jaya assemblyman
Hannah Yeoh
Subang Jaya assemblyman Hannah
Yeoh said, "I think MPSJ has come a
long way but there is further room
for improvement.
"In ray honest opinion, MPSJ is

indeed the best local council in
Malaysia.
"The Residents Committee (JKP)

is definitely a functional structure
where community leaders make
collective decisions and engage
ment of stakeholders takes place,"
she said.

She added, "My wish for MPSJ
would be for therfi to overcome all
complaints on basic services with
out the need for complaints to be
lodged.

Ong Chong Swen

when it was
still mostly undeveloped.
"I remember seeing co

Subang Jaya when I first 
here as it was still very much an
estate back then.
"Living next to MPSJ, I can see

how it grew over the years. It is a
very modern township and the
LRT helps to ease the congestion."
She added, "Overall, the

infrastructure is wellcared for and
generally the rubbish collection is
fine.
"However, traffic conditions

need to be improved, especially the
bottleneck jam at Summit USJ."

"I trust that under the leadership
of the current council president
Datuk Nor Hisham, MPSJ will
improve on this aspect as he is one
civil servant who inspects the
ground and does a lot of spot
checks."

Datuk Lee Hwa Beng
Datuk Lee Hwa Beng, who was
the Subang Jaya assemblyman for
three terms from 1995 to 2008,
said 'There were three options
considered when deciding what
to call the council, namely
Puchong, Serdang and Subang
Jaya. I managed to persuade the
state government to go with
Subang Jaya as it sounded more
modern.
"MPSJ was the first municipal

council in Malaysia to have a
hypermedia library and club
house (3K) with a covered
Olympicsize pool as well as the
first Vision School, of which I still
chair the board of governors," he
said.
"However, I am disappointed

that a number of the basketball
and futsal courts are not properly
maintained now.
"One good thing about MPSj staff

is that they have became apolitical,
they continue to serve the public
regardless of which political party
is in power," he added.

SS14
community
association
exco member
Joe Mahinder
Singh
commended
the authorities
'for providing
facilities
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'Plastic ban may not
solve the problem'
Expert says proper waste management plays equal role in reducing waste at landfills
By SHEILA SRI PRIYA
sheilasripriya(a)thestar.com.mv
THE banning of free plastic bags
will not necessarily lead to lesser
waste at landfills, said environment
and waste management expert Dr
Theng Lee Chong.
He questioned the clarity of the

policy to ban plastics both in the
Federal Territories and Selangor.
He said the focus might be more

business and politicallydriven
instead of out of concern for the
environment.
Theng said the policy must be

clear and the implementation must
be understood by the authorities,
the public and business owners.
He said there was no research to

prove that the banning of free plas
tics leads to a reduction of waste
ending up at landfills.
He even predicts there would be

an increase in waste at the landfills
because of the alternative waste dis
posal practices.
"There is a possibility of an

increase in waste at the landfills
after the ban because people would
use other alternatives rather than
bring their own bags.
"Most alternatives are relatively

much heavier than plastic bags in
terms of weight, such as boxes,"
said Theng who also questioned the
issue of waste management at the
landfill.
"Some countries are using incin

erators for waste management or
waste treatment.
"Hence, plastic is not so much of

a problem because it generates
energy when incinerated.
"However, for countries that use

landfill as the final disposal, we
must be concerned about what
ends up in it," he added.
He said the authorities must not

just focus on banning plastic.
"Plastic is visible waste.
"How about the quality of landfill

management that is not visible to
the eyes?" said Theng who
explained that 90% of the landfills
in the country were not sanitary
landfills.

He added that the ban on free
plastic bags must be paired with
active and aggressive awareness
activities to change people's mindset
and attitude in the long run. This
must be the ultimate objective, oth
erwise the policy might not achieve
the environment objective, said
Theng.
"Based on my observation, many

restaurants in Kuala Lumpur have
changed their food packing boxes
from polystyrene to polypropylene
(PP) boxes.
"These PP boxes are just another

type of plastic. But there is no ban
on PP boxes.
"The waste will increase if people

continue to use these alternatives.
"Worse still, many don't mind

paying 20sen for these boxes or
plastics instead of bringing their
bags or containers," said Theng.
The middle and lowerincome

families might find it costly to buy
garbage bags as a necessary house
hold item.
He said prior to this, they would

recycle the plastics bags that they
get free from the supermarkets or
malls to discard their waste.
"It is true that buying dustbin

bags are a burden for some lowin
come groups.
"This is why Negri Sembilan

announced that the state would not
ban plastics because it will increase
people's financial burden.
"Environmental quality versus

financial capability is a big debate,
even the socalled degradable bags
or boxes are all more expensive.
'It would burden people in the

long run," he said.
Theng hopes the decisionmakers

would base their policies on science
and the environment instead of
business or politics.
"The authorities must have the

correct focus and if they really want
to enforce the ban on plastics policy,
please play the necessary role and
intervention.

"Do not just make announce
ments and let it be a freeflow poli
cy with no monitoring or enforce
ment.

"Do not allow 'free riders', espe
cially those who now do not have to
bear the cost of providing free plas
tics anymore," he said.
Theng said both disposable dia

pers and plastic bags each make up
12% of the landfill waste.
There was just so much focus on

banning of free plastics compared
to the nondegradable disposable
diapers.
Each year, some 1.5 million tons

of disposable diapers end up in our
landfill.
StarMetro previously reported

that some 3.5 billion pieces of non
degradable disposable diapers end
up in our landfills each year. There
have been no policies to address
this issue.
"Of course, we do not want plas

tic bags to be used and disposed of
indiscriminately, that will create
problems.
"However, we have to focus on

the right issue with the right
approaches and policy implementa
tion," he said.
Centre for Environment,

Technology & Development
Malaysia executive director
Anthony Tan said he welcomed the
ban on plastics as an environmen
talist.
He said the ban would make peo

ple think of alternatives such as
bringing their own bags or food
containers.
However, some of the alternative

ideas might not be beneficial to the
environment.
"I saw a person pull about 10

plastic bags at the raw food section.
"This person might end up using

these plastic bags to discard waste
instead of purchasing rubbish
bags," said Tan, who is still optimis
tic that people would manage their
waste better in time to come.
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Some hypermarkets are using carboard boxes to pack shoppers' items since the ban on free plastic bags. — ART
CHEIM/The Star

Headline Plastic ban may not solve the problem
MediaTitle The Star
Date 04 Jan 2017 Color Full Color
Section Metro Circulation 338,368
Page No 4 Readership 1,032,000
Language English ArticleSize 459 cm²
Journalist SHEILA SRI PRIYA AdValue RM 23,100
Frequency Daily PR Value RM 69,300



VALUATOR

Company(Brand) Mention Tone ROI
Cenviro Sdn Bhd (Cenviro Industry News) 4 0 RM 0
Economy News (Economy News) 6 0 RM 0

GIST(ENGLISH)

THE banning of free plastic bags will not necessarily lead to lesser waste at landfills, said environment and
waste management expert Dr Theng Lee Chong. He questioned the clarity of the policy to ban plastics both in
the Federal Territories and Selangor. He said the focus might be more business- and politically-driven instead of
out of concern for the environment.



Council has won severa international accolades
1 Green World Ambassador
2016
Awarded by The Green Organisation in
London. The Subang Jaya Municipal
Council (MPSJ) will get to have a paper
on its Community Edible Greens project
published in The Green Book, an annual
publication distributed globally to envi
ronment professionals, universities and
libraries. The council also won the Green
World Award in Bucheon, South Korea

2 Green Era Award
Award presented by Otherways
Management Association Club (OMAC)
at the Green Economy Forum at the
Intercontinental Hotel in Berlin,
Germany on April 4, 2016. While other
recipients were representatives of
countries who were chosen for their
national policies, MPSJ was the only
council to have received the award for
achievement at local government level.

3 Smart City Innovative
Applications Award 2016
Received at the Nangang Exhibition Hall
at Taipei World Trade Centre on March

22. MPSJ was chosen for its Biomass
Integrated Centre and Edible Green
Community projects.

4 Gold Award at the
International Green Apple
Awards, 2014
MPSJ received the Gold Award at the
International Green Apple Awards (IGAA)
For Environmental Best Practice 2014
at a ceremony held at The House of
Parliament in London, United Kingdom
for its "My Biomass Way" project.
Initiatives under the biomass project
included organicwaste composting,
anaerobic digestion biogas, vermicom
posting, food waste separation and
cooking oil recycling.

5 Fivestar council, 2014
On April 28, 2014, MPSJ received a
fivestar rating frdm the Urban
Wellbeing, Housing and Local
Government Ministry, beating more
than 100 councils in the country to
clinch the first spot with 90.30 marks,
becoming not only the best council in
Selangor but nationwide as well.

MPSJ public relations officer Helda Syima Abu Talab (left} and MPSJ Landscape Department senior
assistant director Azlina Mat Salim with the Green World Ambassador 2016 certificate and plaque
after the awards oresentation.
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VALUATOR

Company(Brand) Mention Tone ROI
Apple Computer Inc (Apple - Corporate) 2 0 RM 0
Inter Continental Hotel  (Inter Continental Hotel ) 1 0 RM 0
INTERCONTINENTAL HOTEL (INTERCONTINENTAL HOTEL) 1 0 RM 0
Majlis Perbandaran Subang Jaya (MPSJ) (Majlis Perbandaran Subang 8 0 RM 0
Ministry of Urban Wellbeing, Housing and Local Government (Ministry 1 0 RM 0

GIST(ENGLISH)

1	Green World Ambassador 2016 Awarded by The Green Organisation in London. The Subang Jaya Municipal
Council (MPSJ) will get to have a paper on its Community Edible Greens project published in The Green Book,
an annual publication distributed globally to environment professionals, universities and libraries.



Aiming to improve efficiency and reduce bureaucracy
SUBANG Jaya Municipal Council
(MPSJ) president Datuk Nor
Hisham Ahmad Dahlan wants to
improve efficiency and reduce
bureaucracy this year.
"Last year, we organised four

town hall meetings with residents.
This year, we plan to visit the hot
spots and problematic areas to get
to the root of the problem.
"We will also enhance our solid

waste collection and cleanliness as
well as ensure that contractors
adhere to council guidelines," he
said.
He added that contractors will

have to collect all illegally dumped
rubbish in their areas, be it bulk
waste, solid waste or garden waste.
And, in line with the council's

aim to improve its services to the
public, there will be kiosks in shop

ping malls where people can check
and pay their summonses issued
by the council as well as pay
assessment rates.

The council has already installed
the kiosks in Empire Shopping
Gallery and Sunway Pyramid.
"We understand that it may be a

hassle for some to come to the
MPSJ building in USJ 5, hence we
will be placing kiosks in places

where many people frequent," he
said.
As part of its efforts to achieve

its Green City Plan 2030, the coun
cil will use anaerobic digestion to
generate electricity from food
waste to power the Sri Serdang wet
market.
"It is not just green but also helps

in saving electricity and water," he
said.

Another green initiative,
Selangor's ban on polystyrene and
the no free plastic bag policy by the
state government came into effect
on Jan 1.
While some may take time to get

used to the idea of no polystyrene,
the change of lifestyle may be easi
er for Subang folk as MPSJ had
introduced its "Say No to
Polystyrene" campaign at its
Ramadan bazaars in 2014 and
enforced the ban last year.
"We believe we are the first

council in Selangor to ban hawkers
from using polystyrene at
Ramadan bazaars," he said.
MPSJ is still keeping its fingers

crossed on its wish to become a
city council, continuing its efforts
since it first embarked on the quest
in 2014.

Nor Hisham says
MPSJ plans to visit
hotspots and
problematic areas to
address issues at the
root.
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SUBANG Jaya Municipal Council (MPSJ) president Datuk Nor Hisham Ahmad Dahlan wants to improve
efficiency and reduce bureaucracy this year. "Last year, we organised four town hall meetings with residents.
This year, we plan to visit the hotspots and problematic areas to get to the root of the problem. "We will also
enhance our solid waste collection and cleanliness as well as ensure that contractors adhere to council
guidelines," he said.



Exemplary progress: A bird's eve view of the MPSJ building and its surrounding neighbourhood. — IZZRAFIQ ALIAS / The Star

Leading the way forward
As the Subang Jaya Municipal Council turns 20, community leaders say a lot has been
done but improvements can still be made in the quest for city status. >2&3

Local authority
with big ambitions
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MP5J is working hard to achieve city status while
aiming to be among top BO councils in the world
Stories by OH ING YEEN
ingyeen@thestar.com.my
THE Subang Jaya Municipal
Council (MPSJ) has come a long
way since it was formed in 1997,
following its departure from the
Petaling Jaya District Council.
"As a 20yearold council, we are

more matured now. I need to
thank the previous presidents who
paved the way, I'm merely continu
ing their legacy," the council's sixth
president, Datuk Nor Hisham
Ahmad Dahlan, said humbly.
"We want to be a vibrant city,

one that is lively, energetic, friendly
and green.
"Our main challenge is ensuring

that the quality of our service
exceeds the expectations and
needs of customers, hence we
emphasise on innovation and qual
ity control, in line with our objec
tive of being a high performing
organisation," he said.

Quality staff
Although it is a local council, it is
being run like a private corpora
tion.
Council deputy president Mohd

Zulkarnain Che Ah said people
think that being a government
servant is easy, but that is not the
case here.
For the council to grow and

improve, Nor Hisham said the
training of staff and a succession
plan play important roles.
"We give junior staff members

the chance to show their skills,
such as by giving them the oppor
tunity to give presentations.
"We want our staff to stand

tall and feel proud to be part of

MPSJ," he said.
MPSJ Corporate and Strategic

Management Department director
Hamizun Mohamad Basar said
when the staff members are proud
and happy, they will deliver better
results.
"About 80% of our staff are Gen

Y, they have to be very creative and

innovative m their work.
"They have opportunities to

attend courses for selfimprove
ment. Our human asset is very
important, we choose only the
best," she said.
Nor Hisham added that MPSJ

staff are trained to be multiskilled.
"They will have a basic idea of

the function of other departments,
hence reducing reliance on just
one department and less passing
the buck.

"This also promotes better under
standing among departments," he
said.

Integrity and innovation
Proud of how much the council has

made a difference over the years,
Nor Hisham related a story about
his time in Barcelona for a
conference.
"Some of the participants there

asked me, 'How much is Subang
Jaya worth?'
"I answered, 'Our worth is not in

how many awards we win but the
satisfaction we can give to the peo
ple living here," he said.
"Our values include integrity

and innovation. We have to be
effective and firm in carrying out
our duties yet be peoplefriendly at
the same time. There must be less
bureaucracy. And we need to walk
the talk, go to the root of the prob
lem," he added.
In terms of integrity, he said,

the supervisors are tasked with
the responsibility of instilling
values in employees during their
training.
"As for innovation, we continue

to improve our services. We have
fewer people waiting in MPSJ to
pay their assessment taxes as now
they can do it online. We also
have kiosks in shopping malls," he
said.

Green initiatives

In line with its goal to become a
green city by 2030, MPSJ has also
embarked on several green initia
tives such as the ban on polysty
rene at its 2016 Ramadan bazaar,
the biomass project and communi
ty gardening.
It has also launched its very own

public recreational park with the
urban forest concept last year in
March. It was part of the council's
Wish List Green City 2030 goal to
create a comfortable living envi
ronment for Subang Jaya folk.
The cost is estimated at

RM2.84mil and the 3.18ha land has
been gazetted as open space.
It would also be an Integrated

Playground Centre, offering ameni
ties for all ages. Among the pro
posed facilities are a jogging track,
an open lawn, a mountain bike trail,
a playground and an outdoor gym.

Focused on improvement
Despite winning several interna
tional accolades, the council is not
about to rest on its laurels as it is
gearing towards achieving city sta
tus and becoming one of the top 30
councils in the world.
"In 2014, we were chosen as the

best council in Malaysia, and we
always aim to be in the top three.
"We are gearing towards our

goal to achieve city status, it's been
something we have been working
for since the beginning," Nor
Hisham said.
Hamizun added that the coun

cil's yearly survey showed that the
satisfaction level of the people is
increasing every year.
"We saw fewer complaints; in

2015, there were 26,000 com
plaints, and in 2016, there were
24,000.
"We see complaints in a positive

light. People complain to us
because they believe we have the
ability to improve," she said.
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The construction of the MPSJ headquarters in 1987. — filepic

Subangjaya Municipal Council
Council president:
Datuk Nor Hisham Ahmad Dahlan

Deputy president:
Mohd Zulkarnain Che Ali

> Officially formed on Jan 2,1997
after upgraded from the Petaling
District Council.

I > Area of administration:
/ 161.8 square km which includes
Subangjaya, Kinrara, Seri
Kembangan and Seri Serdang.
> Total population: 776,119
20 departments +1 integrity unit
> Number of staff: 1,621
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Local authority with big ambitions MP5J is working hard to achieve city status while aiming to be among top BO
councils in the world THE Subang Jaya Municipal Council (MPSJ) has come a long way since it was formed in
1997, following its departure from the Petaling Jaya District Council. "As a 20-year-old council, we are more
matured now.



MCA to help
fireworks victims

claim for damages
By ALLISON LAI
newsdesk(aithestar.com.my

PORT KLANG: Klang MCA will assist the fire
works mishap victims to claim for damages
from the Klang Municipal Council (MPK).
Its Youth chief Tee Hooi Ling said the victims

should not settle with MPK's offer to cover all
their medical expenses.
"After going through such a traumatising

ordeal, the victims have grounds to claim for
general damages from MPK.
"We have consulted MCA Youth's legal

bureau, which confirmed that the incident is
claimable subject to the degree of the injuries.
"We call upon the victims to come to us and

we will assist them to file the claims," Tee told
a press conference at the Klang MCA service
centre here yesterday.
On Sunday, a total of 14 people  10 adults

and four children  were injured when they
were hit by fireworks which exploded on the
ground.
The pyrotechnic display was intended to be

part of the threeday Fiesta Gegar Klang 2016
and New Year celebration at the Pandamaran
Sports Complex here.
Klang MCA vicechairman Datuk Dr Ching

Eu Boon called on MPK to declare where it had
sourced the fireworks from.
"MPK, especially its social department direc

tor Zaireezal Ahmad Zainuddin, should come
clean on how the fireworks were obtained," he
said.

Dr Ching also said that a better spot, such as
the hockey stadium nearby, should have been
chosen as the launch site of the fireworks and
not on the field.
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PORT KLANG: Klang MCA will assist the fireworks mishap victims to claim for damages from the Klang
Municipal Council (MPK). Its Youth chief Tee Hooi Ling said the victims should not settle with MPK's offer to
cover all their medical expenses. "After going through such a traumatising ordeal, the victims have grounds to
claim for general damages from MPK.
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13水入2017年> 那股盛传大选即将来
0臼到的风又吹起来了。

到底今年会不会举办全国大选呢?

.这决定权在于我们的首相，他若抓准

了时机，这一场战役就一角虫即发。

 说起大选，伊党雪州主席依斯干达

先拔头筹，重申伊党已准备面对三角

混战，包括来自该党分裂分子的诚信

党的挑战。

在雪州，伊党一共拥有13席，一个举足轻重，

可以影响雪州政局的数字。

曾经有人问，包括行动党的基层党员，

伊党和行动党闹翻，并脱离了希盟后，

旧保持和伊党的关系？

为何雪州大臣阿兹敏阿里不把伊党的行政议员

踢出行政领导，而任由这些离群分子继续掌握权

力？

针对这样的疑惑，雪大臣彷佛没有认真交代

过，倒是行动党雪州主席潘俭伟曾说，当初的雪

州政府阵营是由雪州人民投选出来的，如果在胜

利后把伊党踢走，是背叛人民之举。

好一个富丽堂皇的理由，但我却想问，当初人

民给予委托的，不也是相亲相爱的民联阵营？事

后大家四分五裂时，是否也曾想起过这群给予支

持的人民？

也罢，分裂已成了回不去的定局，是祸是福只

能看来届大选的成绩，看人民的心意，看这局势

的命运。

下届大选，伊党若在雪州全军覆没，这倒是容

易解决，但如果伊党能保著现有的议席，那就没

完没了，肯定精彩过韩剧了！

为何在
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馬華民政：與伊黨關係言行不一

"民行管好自己再K!"
国阵成员党已经秘密和巫统达成协

议，支持国阵政府接手伊觉主席拿

督斯里哈迪阿旺提呈修正尹斯兰』
法庭（刑事权限）法案（巧5法|
案）的私人法案动议，故私不能■
正面回应其提出以"冰厢岸方程，
式"来处理该私人法案的建议。

马华副总会长拿汀周美芬回应

《中国报》提问时，揶揄体吉祥

不懂何时成了国阵"间谍"，

能知国阵舶部事务。�

"我奉劝其儿子林冠英带领

行动党领导层，为当初欺骗人民，

壮大伊党的行为向人民道歉后，才

来大言不惭！ "

吉隆坡3日讯）

华和民政党领袖

'轰行动党，别只

说别人，不说自

己，请行动党管好

！

两党领袖今日枪口一致朝外，指责行动

党曾与伊斯兰党合作，行动党才是促成伊

刑法的罪人，如今却把责任推给国阵成员

党，行动党言行不一的作风，实在令人生

气，促请林吉祥身为行动党实权领袖，先

管好自己的政党再说。

行动党国会领袖林吉祥日前发文告质疑

■周美芬

>

周美芬强调，哈迪的私人法案是

否由政府接手提呈，马华一再说

了必须在国阵开会讨论，对尚

k未讨论的事，不知结果。何况
L .处理方案很多，林吉祥还是先
'把盟友，即还在雪州政府及行

动党一起执政的伊党管教好再

说。

马华伊斯兰法律与政策专案

- 组主任颜炳寿也促行动党

' 先表明与伊党关系的立

场，否则言行不一，言而

不实。

甘做馬哈迪踉班

她续说，行动党在反对党中拥有最多国

会议席，但林吉祥连国会反对党领袖职也

拱手让人，在影子内阁里，连副首相一职

也从不争取；林吉祥最近还与过去不断严

辞批评的马哈迪联手，甘做跟班，试问林

氏的建议还能跟从吗？

何謂冰廂岸方程式？

#吉祥提出的冰厢岸方程式，作为回应哈迪私人法
#案而引发的政治及宪法僵局的方程式和建议，旨
要国阵其他13个成员党的领袖及部长要求重新召开国

�阵最高理事会和内阁紧急会议来达成两项共识，即政

府不应接手哈迪的私人法案，应保留在国会程序表上。

其次是成立一个跨党派的国会遴选委员会来研究和提出建议要如何巩

固以马来西亚宪法、1963年马来西亚协议和国家原则为基础的马来西亚

跨宗教的关系，并应该要探讨所有关乎宗教的倡议，这也包括哈迪的私

人法案动议。

林吉祥是在2016年12月29日拜访沙巴拜访冰厢岸时，看到当地居民绝

多数是基督徒和非穆斯林，续听到沙巴教会理事会会长杰里杜星牧师发

表启发人心和具说服力的圣诞节献词后，突发其想到冰厢岸方程式。

1/UA
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牢

@政党总秘书拿督
梁德明形容行

动党只不过在亡羊补

牢，因为在355法案

议题上，行动党没资

格谈论。

他受访时说，行动

党与伊党曾有过的

协议，行动党已是罪

人，这个事实已经改

变不了。

他坦言对林吉祥不

肩一顾，也不用林吉

祥来教国阵成员党怎

样做，总之很生气行

动党的所作所为。
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M 新舊承包商交接

沙_登3日讯）

梳邦再也市议会垃

圾清理合约届满，

正值新旧承包商交

替期间，惟在旧的

不愿理.，新的未上

任情况.下，市议会

管辖范围内，多个地区垃圾没有清理，

腐1)�' 出取臭

雪州行政议员欧°阳捍华今日巡视沙登新村巴
刹垃圾问题时指出，当地是其中一个受到影响

的地区，而当地原本的垃圾承包丨商，并没有获

得续约，甚至在约满前一周，就停it清理垃

圾。

"这导致新村巴刹的垃圾多天没有获得清

理，除了新村巴刹，在沙登一带:还有沙登岭第

5区、大学岭，也是面对垃圾问题，3至5天没

有清理垃圾，甚至出现蛆虫。"

投訴後獲改善

■沙登新村巴刹垃圾早前曾堆积多天没有清理。

在昨晚清

如今情况已经

■问洲沙村

欧题、登长
阳。王新赖

捍左诗村郁
华g棋巴隆
八t、刹及
左g市小奇寸
5 2议販长

�^震员公唐
巡i张会竟
视嚣汉主发
新#明席。

村"、唐
巴村罗思
刹委斯恒
垃曾兰、

圾凌、副

他接获投诉后，已经下令市议会，

理新村巴刹前堆积多天的垃圾，

改善0

ii旨出，除了沙登一带，其他梳邦再也辖区
也面对类似问题，他们也接获不少的投诉。

"这种情况也显示市议会准备不足，无法针

对这种情况作出应变，导致影响民生。"

另外，市议会卫生组主任罗斯兰指出，目前

负责新村巴刹承包商已经上任，也们也会对前
承句商作屮征功

"我们会I&除°前承包商的薪酬，作为其没有
尽完善责任的惩罚。"

他指出，其实上述承包商早前已经出过问

题，因此没有获得续约。

州政府子公司監督

@阳捍华说，新旧承包商交
14A接而出现真空期，在许多

地方政府都出现过，约每2年会

发生一次，为了避免期间出现

问题，州政府在去年已经推出

一项u划，由州政府子公司监

督各垃圾承包商的工作。

他指出，去年只有在巴生市

议会进行实验，而巴生的卫生

问题获得极大改善。

"我们今年打算把这计划带

到安邦再也市议会，及士拉央

市议会，其他地方政府也会逐

步地进行。"

他说，今年在巴生市议会范

围的监控范围，也将扩大，从

原本的家庭垃圾外，也监督公

共卫生。
■承包商在周一晚上清理巴刹&]垃圾。
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t黄思汉（右）巡视其中一个被

建议的学校保留地，左起为彭康

贤和叶国荣。

—黄思汉建议的其中一段位于蒲

种乌达玛的PU13/1路的学校保留

地。

"(蒲种3曰讯）学校

保留地已倶备，要在

蒲种增建4间新华小只

巧差:最后一哩路，即是

只欠一张教育部建校

广卞&主行动党蒲种金銮区

：:州议员黄思汉说，尽管蒲

种有6间华小，但蒲种属

：：'于—个年轻的地区，平地

~和高楼申位至少有10万

间，加上未来发展，以致

他指出，经调查，发现

梳邦再也区共有48段囯小

和国中的学校保留地，其

中36段是位于蒲种地区，

蒲种区已臭备基本条件，

即是学校保留地，因此要

在蒲种增建4间新华小并

不困难，只欠一张准证

黄思汉也在36段学校

保留地中列出4段适合作

为新华小的校地用途，

分别是位于蒲种再也8

哩国中旁（I2亩）、金

銮镇第5区5 B/5A路

(5 . 93亩〉、蒲种乌

只欠准證

现有华小也无法应付家长

们对于华文教育的需求。

他说，根据董总12月份

举办的"专题汇报：增建

和搬迁华小课题"，指蒲

种区需要增建至少4间华

小，分别是金銮镇、柏丽

马花园、蒲种区（2间）

和⑶区。

达玛(Taman Fuchong

Utama) FU13/1 路（6亩）

和蒲种英且花园的英旦3

/I路（12亩）等。

他今日带领记者巡视位

于蒲种8哩国中旁学校保

留地后，如是指出。其他

�出席者计有梳邦5也市议

员叶国荣、州议氙肋理王

俊伟、梳邦再也节议会第

10区居委会会副席彭康

贤、委员叶志明、刘忐

华、行动党蒲种区部妇女

组主席李佩云、委员李幼

钻等。

他说，该4段位地点和

面积适中，他会2资料呈

函予教育部和教f等副部
长拿督张盛闻，i幅本将

呈交予董总，希望张盛闻

能够负起责任让兴建4间

新华小的最后一哩路能早

日达成。

"若他们认为有关段地

不适合的话，我们还可帮

忙再找学校保留地。"
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葉國榮：�^沒下文

邦再也市议员叶国荣

说，市议会在过去三

年来曾多次致函要求教育

部派出官员到蒲种8里国中

外巡视树木问题，但却不

获教育部的理会。

他说，在过去，有许多

居民和家长投诉位于蒲种8

哩国中后门至边的学校保

留地，宛如林区旁，树木

野草丛生。

他指出，虽然是位于路

旁，但由于是属于学校的

地段，市议会也没有权力

处理。

他说，在过去3年来，

他们已通过梳邦再也市议

会多次发函予教育部，要

求该部门派出官员到来巡

视，但却未见过任何官员

的出现。

"由于这一带宛如林

区，清晨时分也相当的

暗，家长担心女学生的安

全，如果有不法之徒出现

和拉人入树林的话，相信

也不会有人发现。" ■位于蒲种金銮镇第5区的一段学校保留地，面积是5.93亩。

■位于蒲种8哩国中旁一段学校

保留地欠缺管理，不只是成为

树林，也频发生林火。�一
k" t?
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■黄思汉（左3)前往蒲种8哩国中旁巡视荒废

的学校保留地，左起为刘志华、彭康贤、叶国

荣、叶志明、王俊伟和李佩云。

醒黄思汉草拟一张蒲种地区，列出建议做为兴建华小用途的4

个学校保留地的位置。
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不如建校

I思汉指出，在蒲种区内的
^ 36段学校保留地，在过去

10至30年来，一直都是荒废。

他指出，迄今只是处在荒废

的保留地，教育部也没有派人

好好的管理，有者甚至于是成

为丢弃垃圾之处，为居民带来

许多问题。

他以位于蒲种8哩国中旁的学

校保留地为例子，他说，该保

留地至少已荒废30年，在过去

曾多次发生林火问题，也为邻

近的公寓带来树木倒的问题。

"多年来，我和梳邦再也市

议会也处理了很多次，只要一

到旱季就会发生林火，但教育

部却未有理会。"

黄思汉重申，既然学校保留

地已具备，而蒲种区又如此需

要兴建华小，但为何这些保留

地不能好好利用，反而是任其

荒废。

l他k，目前，蒲种益智华小
和汉民华小都是大型华小，学

生人数超过3000多位。

他指出，虽然近年增加了沙

登岭华小和蒲种竞智华小，学

生人数已逐年增加，相信在未

来1、2年，现有的课室也将全

数被使用。

"因蒲种是年轻区域，未来

数年对于华小的学额需求量还

是相当的高，因此新华小的设

立也是相当的迫切。"

1 �新明华小�2076位�400位

310位

280位

567位

538位

157位

1820位

900位

3790位

3700位

520位

2.深静华小（哈古乐华小)

3.蒲种竞智华小

4.汉民华小

5.益智华小

6.沙登岭华小

Page 4 of 4

04 Jan 2017
China Press, Malaysia

Author: No author available • Section: Central • Page: C3 • Printed Size: 914.00cm²
Market: KL • Country: Malaysia • Photo: Full Color • Ad Value: MYR 18,029.00
PR value: MYR 54,087.00 • Item ID: MY0028077962

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in
any form without the prior consent of the copyright owner.



(沙登3日讯）掌管雪

州地方政府、非法工厂漂

白及新村发展事务的行政

议员欧阳捍华声称，为免

新旧垃圾承包商交接时出

现破坏问题，同时为更有

效管理垃圾事务，雪州政

府将委任达鲁益山集团

(KDEB )进一步接管3个

地方政府的卫生和垃圾服

务。

他今早巡视沙登新村巴

刹时披露，有关被接管的

是巴生市议会的公共卫

生、安邦再也市议会及士

拉央市议会的垃圾服务。

他提到，雪州政府去年

开始进行垃圾重组工作，

并从巴生市议会开始著

手，由雪州政府子公司

达鲁益山集团接管收集垃

圾。

他说，该集团采用设有

摄录机及导航功能，让雪

州政府能监管收集垃圾服

务。

''自达鲁益山集团接管

巴生市议会收集垃圾工作

KDEB接管3區垃圾
后，该管辖区的垃圾情况

明显改善。之前，该巴刹

的垃圾承包商被投诉未定

期前来收集垃圾。"

�M" o

2月正式接管

避免承包商交接期留手尾

欧阳捍华提及，雪州政

府会进一步接管收集垃圾

工作，并于2月起正式接

管安邦再也市议会及士拉

央市议会收集垃圾服务。

他解释，每当新旧垃圾

承包商交接期间，都会出

现垃圾承包商数天没收垃

圾的情况，引发卫生问

题，让市民受苦。

据了解，部分垃圾承包

商的合约在去年12月31日

届满，惟在约满前一周，

有关的垃圾承包商便没前

往收集垃圾，导致沙登新

村巴刹、沙登岭第5区及

大学岭出现垃圾堆积如山

的问题。

他说，由于沙登新村巴

刹为传统巴刹，一旦垃圾

承包商没按时收集垃圾，

将引发卫生问题。

他披露，因沙登新村巴

刹情况严重，他谕令梳邦

再也市议会新任垃圾承包

商在周一晚上前来收集

堆积了约1个星期的垃圾

"梳邦再也市议会在处

理有关问题时明显没作好

准备，显得有点措手不

及。市议会须有后备处理

方案，避免类似情况再度

发生。"

出席记者会者尚有梳邦

再也市议会卫生组主任罗

斯兰、市议员张汉明、王

诗祺、沙登新村村长唐竟

发、副村长赖郁隆、副村

长兼沙登新村巴刹小贩公

会主席唐思恒、村委陈锦

和及曾凌洲。（TKM)

扣

除

失
=1=

目
一、

承

望
商

曹

用

mi斯兰说，

市议会将

针对以上情况

扣除垃圾承包

商的费用，并

考虑是否将该

承包商列入黑

名单。

他补充，该

承包商早前因

其他因素遭当

局扣除费用。

(TKM )

■因沙登新村巴刹垃圾满溢情况严重，欧阳捍华谕令梳

邦再也市议会新任坦圾承包商漏夜前往处理。图为新任

垃圾承包商正在清理的情况。
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8日办千人放生法会

万津南海观音寺

(万津3日讯）万津南海观

音寺慈悲放生亭将于1月8

日（星期日）上午7时30

分举行千人放生法会，当晚

则在万津直落昆仑居民协会

礼堂，举办筹建万津南海观

音寺感恩宴，邀请雪州行政

议员欧阳捍华开幕。

该寺慈悲放生亭理事会

主席拿督洪载洤表示指出，

逾30名献捐1万令吉以上

的商翁与热心善信将受邀为

感恩宴主持鸣锣仪式；捐献

5000令吉以上者逾40人受

位。

邀担任晚宴击鼓人，并有超

过100名献捐2000令吉以

上者为大会联合剪彩人。他

呼吁先前慷慨捐款的热心人

士，如未收到请柬或邀请

函，阅报后与该寺理事会及

晚宴负责人联络，以安排座

联络人洪载洤016-228

8935、署理主席蔡来撥012-

254 3580、财政黄振创012-

627 1684、总务张捷棋016-

666 6367或筹委会主席洪再

标 019-222 8789 。

万津南海观音寺慈悲放'生亭1月8日两大活动筹委会成员，

前排坐者左起为陈建橼、张捷棋、黄振创、蔡来撥、洪载

洽、洪再标、洪再川及洪再福。
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m

新旧承包商交替期间

(沙登3日讯）梳邦再也市议会处于新旧垃圾承包商交替期

间，旧承包商视垃圾而不见，新承包商未上任，导致辖区

内多处垃圾没清理|发出阵阵异味！ 。

沙登新村巴刹、沙登岭第5

区、大学岭是其中数个受到影

响的地区，垃圾已多天不获清

理，甚至已腐烂及出现蛆虫。

史里肯邦安区州议员欧阳捍

华今早巡视沙登新村巴刹垃圾

问题时指出，梳邦再也市议会

垃圾清理合约巳届满，原负责

清理巴刹垃圾的承包商不获续

约，所以在约满前一周就已停

止清理垃圾。

他表示在接获投诉后巳下令

市议会，于昨晚清理堆在新村

巴刹前的垃圾，目前卫生情况

已改善。

扣前承包商薪酬惩戒

他坦言，除了沙登，他也接

获投诉，指市议会辖区内的其

他地方出现同样问题，这显见

是市议会准备不足，无法针对

问题作出应变，以致影响民

市议会卫生组主任罗斯兰补

充，目前负责新村巴刹承包商

已上任，同时当局会扣除前承

包商的薪酬，以示惩戒。

"我们早就发现旧承包商的

问题，所以才不和他们续约。"

出席者包括梳邦再也市议员

张汉明、王诗棋、村长唐竟

发、副村长赖郁隆、村委陈锦

和、曾凌洲及沙登新村巴刹小

贩公会主席唐思恒。

欧阳捍华（左五）到场了解垃圾问题。左起为陈锦和、曾凌洲、王诗棋、张汉明、罗斯兰、唐思恒、

赖郁隆及唐竟发。

州政府子公司监督工作
打算扩展此计划到安邦再也市

议会及士拉央市议会，其他地

方政府也会逐步进行。

"今年在巴生市议会范围的

监控范围，也将扩大，从原本

的家庭垃圾外，也监督公共卫

项计划，由州政府子公司监督

各垃圾承包商的工作。

他指出，去年只有在巴生市

议会实验，并取得不错的成

效，大大改善卫生问题，因此

欧阳捍华说，新旧承包商交

接而出现真空期，在许多地方

政府都出现过，约每2年会发

生一次，为了避免期间出现问

题，州政府在去年已经推出一 生。"
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打击罪案维持交通

保安驻守蕉赖11里巴刹

(加影3日讯）蕉赖11里巴刹

从本月1日起有3名守卫驻

守，以打击罪案的发生及维持

交通秩序。

农历新年将近时刻，为免扒

手、摩托车攫夺匪和迷魂党伺

机在人潮多的巴刹出没，该巴

刹只好安排人员驻守和巡逻，

时间从清晨6时至上午11时。

在上述时段，禁止车辆从蕉

赖11里新村大街驶入巴刹范围

的15路和学校路，换言之，这

时段只允许车辆从15路和学校

路驶出大街，以避免出现交通

小贩承担，若费用不敷，则由

其服务中心拨款补贴。"

他今早到场视察后说，巴刹

每格摊档的收费是4令吉，其

中3令吉是垃圾处理费，1令吉

是租金，保安费则从租金内扣，

"除了星期一摆卖摊档较

少，平时巴刹每天有100格的摊

去。

档，"

出席者包括蕉赖11里新村

村委会主席林志远及加影市议

员苏仁强等。

黄田志说，巴刹的罪案时有

所闻，包括摩托车攫夺匪强扯

手袋和项链，扒手扒妇女的钱

包等，不过大部分的受害者都

没报案。

他说，保安队也帮忙维持交

通，希望驾驶人士遵守指示，

而他们也希望保安队能持续下

堵塞。

无拉港区州议员黄田志说，

蕉赖11里新村村委会成立特别

小组管理巴刹的治安和交通问

题。 蕉赖11里巴刹本月1日起雇用守卫驻守，共同打击罪案和维持交

通'前排左五黄田志。"每月3000令吉的保安费由
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蒲种3曰讯丨蒲种仍缺4华小，但蒲种内竞有多

达36块的学校保留地，金銮州议员黄思汉特别鉴定

4块学校保留地，以供教宵部鉴定这些保留地是否

适合建华小，并翼后者能满足蒲种社区所需，发出

兴建华小的准证。

黄思汉说，根据董总说法，

蒲种目前欠缺4所华小，而在榇邦

再也的管辖范B内，共有多达48

块由教育局所厲的学校保留地，

当中有36块是坐落在蒲种内，这

也意味著蒲种兴建华小只欠「最

后一里路」，即要得到教育部的

批准。

他指出，为此，他特别「协

助j教育部进行初步工作，即鉴

定4块适合兴建华小的保留地。而

这些保留地多数已荒废多年，有

的甚至长达30年，但都没有作为

兴建学校用途，反而遭人滥用，

沦为非法丢垃圾的地方。

「再者，这些学校保留地

的树木丛生，但教育部却放任没

有打理，造成树木被风吹倒在附

近民宅，甚至在旱季时会发生林

火°」

满足居民所需

「所鉴定的4块学校保留

地，分别坐落在蒲种再也路（占

地12英亩）、金銮镇第5区BK

5b/5a路(5.93英亩）、蒲种英丹

3/1路（I2英亩）和蒲种乌达玛

PU13/1路（6英亩)。」

黄思汉是今日带领媒体巡视

蒲种再也路学校保留地时，如是

指出°

陪同的有梳邦再也市议会第

10区居委会副主席彭康贤、委员
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叶志明、刘志华、黄思汉助理王

俊伟、榇邦苒也市议员叶国荣、

行动党蒲种区部妇女组主席李佩

云及委员李幼钻。

他说，上述4块保留地，不

仅是适合的地点，若在上述保留

地兴建华小，也能满足当地居民

所需。

「倘若教育部认为不适合|

蒲种还有其他学校保留地可选

择。要在蒲种建华小并不困难，

而缺校地并要州政府拨地的说法

也不存在，因蒲种有许多学校保

留地。」

「而这些保留地并没有兴建

其他学校，为何教育部不兴建华

小？而且，蒲种的5所华小学生人

数已经爆满，这包括新明华小有

2076名学生（包括400名新生）、

哈古乐华小1820名学生（310

名新生）、竞智华小900名学生

(280名新生）、汉民华小3790名

学生（567名新生）以及益智华小

3700名学生（538新生）。而沙登

岭华小学生人数也达520人，今年

有157名新生。」

舒缓学生暴涨

他指出，蒲种内有两所学

生人数超过3000人的华小，这会

造成当地社区的交通阻塞问题，

所以，必须兴建更多华小，以舒

缓各校的学生暴涨的情况。「而

且，蒲种的人口越来越多，目前

已有逾10万个住宅单位，所以更

需要增建华小满足需求。」

他说，会致函教育部和教育

部副部长拿督张盛闻，让他们鉴

定所建议的4块学校保留地是否适

合兴建华小，否则他可再建议其

他的保留地。（ 402)

Page 2 of 3

04 Jan 2017
Oriental Daily News, Malaysia

Author: No author available • Section: News • Page: A22 • Printed Size: 447.00cm²
Market: KL • Country: Malaysia • Photo: Full Color • Ad Value: MYR 7,839.69
PR value: MYR 23,519.07 • Item ID: MY0028075999

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in
any form without the prior consent of the copyright owner.



黄思汉（左4)向媒体展示身后，即蒲种再也路学校保留地的正确地点。左起为刘志华、叶国

荣、彭康贤、叶志明、王俊伟和李佩云。�一邱紗-
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沙费3B讯I沙登新村的垃圾承包商疑不满不

获续约，而在合约到期前就停止收集垃圾服务，

导致沙登新村巴刹的垃圾權臭气熏天。

不获续

止W

续

『有关承包庳态藶是

難常不负责任，曰

S求市议会把上述

理干淨。

雪州行政议员欧阳捍华指

出，沙登新村巴刹一旁的垃坂

播，因负责收集垃圾的承包商已

经一周时间没有前往该地点处造

垃圾，导致垃圾堆积如山，」甚至

满溢出马路上，民众也因臭气熏

天而频频发出怨言。

「其实巴刹的垃圾量基本上

一天就会装满整个垃圾槽，可是

他们却隔这么多天没有派人来处

理，导致阵阵恶臭，垃圾都已经

长满蛆，严重影晌环境的卫生情

况0」.

他质疑〃有关承包商可能

是因为不获续约，而養意制造

麻烦，同时表示这已经不是第一

次'早前也曾在大学岭、沙登第5

区都曾发生类似事件。

他直言，梳邦再也市议会在

后备方案上的应对能力的确有不

足的地方，同时指责有关承包商

态度是非常不负责任，并已在周

一晚上要求市议会把上述地点清

理干净。

「雪州政府相当注重垃圾处

理方面的问题，所以也极力于卫

生管理的重组工作，以谭免新旧

承包商在合约的交接上，出现不

负责任的态度和行为。」

欧阳禅华J

同下，前往巡视沙登新村巴刹垃

圾槽的卫生情况o

此外，他说雪州子公司达鲁

欧阳捍华子今日在其助理

兼梳邦再也市议员王诗琪、张

汉明、沙登新村小贩公会主席唐

思恒、村长唐竟发、副村长赖#

隆、村委陈锦和以及曾凌洲的陪

益山集团《KDEB)，去年也在巴

生率先实施的垃圾篱理计划*已

从家庭垃圾扩至公共卫生；而早

前购入的60辆垃圾车，设有录影

以及卫鼻定位等先进功能'可用

子监管工人的工作情况，确保环

境卫生受打理。

'他补充，雪州子公旬也会在

今年的2月份，分别在士拉央市议

会和安邦市议会推行有关计划。

另外，梳邦再也市议会固

体废料及卫生管理主任罗斯兰则

表示，市议会将针对承包商因为

终止合约，而提前「收工」的行

为，采取曰计方式，扣除服务费

用0 (413)

欧阳捍华（在5〉到沙登新村巴刹，巡視该处垃圾槽满溢的卫生状况。左起为陈锦和、曾法

洲、王诗琪、张汉明、罗斯兰、唐思恒、赖郁隆及唐竞犮。�-溫济
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r油输出国组织
( OPEC，油盟）及非

O.PEC达敦历史性的减产协议本

月1日生效*在科威特率先启动

引擎后，原油价呈看涨气氛，惟

经封关之日终盘猛涨逾10点的马

股，在2017年首个交易日稍显乏

力 > 周二蒸发6.20点或0.38%，至

1635.53点收盘。

富时综指以1636.94点开低，

午盘一度跌至最低1630.67点，最

高仅企于1637.56点，富时全股指

数及创业板指数则分别下挫12.82

点及12.01点'至11453.72点及

4768.70点

：：：每管如此、戚初ifc升房教:，?:

共446只，下跌股则有361只，另

有311股无起落，全天总成交量

、为16亿6728万8220股，总值10亿.

......6953万4180令吉。

：'.;减产行动起步，._投资者眼

油价起飞纷纷买进，幸马泰资源

(SUMATEC，1201,主板贸服组）

周二交易量直接踩油门，以1亿

7196万7700股成周二热门股，股

价亦起1.5仙，至9仙挂收。

同于1 U生效的外劳人头

税，橡胶业领域受影响，顶

级手套（T0PGL0V，7113，主

板工业产品组）及高产柅品

(KOSSAN，7153，主板工业产

品组）双双跌5仙，至5令吉

30仙及6令吉54仙，而贺特佳

：：(HARTA，:51:68，主板工业产品'

组）及康乐（ICAREX，5247，主板

消费品组）则各跌2仙，至4令吉

81仙及2令吉34仙。

雪州政府同天启动拒用塑料

_龙保爾龙的擠姆：，：芦品包装公
司耐慕志（DAIB0CI,8125，主板工

业产品组）扬22仙至2令吉45仙

挂收。

金融领域重挫7 6 . 6 3点._

至143 06. 42点，丰隆银行

(HLBANK,5819,主板金融组）

领跌20仙至13令吉30仙，马来亚

银行（MAYBANK，1155，主板金

融组）下跌19仙至8令吉零1仙；

惟丰隆金融（HLFG, 1082，主板金

籲组）逆市上涨32仙至14令吉54

仙。

另一方面，一向表现优异的'

KLCC产托（KLCC，5235SS,主板产

业投资信托组）难敌市况，周二

曾走低44仙至7令吉86仙，终盘

以7令吉89仙挂收，但仍成为全

场最大跌价股。
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：囊i张-闻癍達蜂：：、：
：：.：:黄悤汶说,'与Wi义会.无数次致....
：)函给教育部*赛求棒理校地范围�浦
：.树术：，#善:加利用籴增建华小:-，.奈何.辣:

；右海賽先下文

. . .：：不管怎样，他说'他将发赃式公

函给张盛闻，并把副�本呈交M总�.以

蒲鞞3鄉地供选择
.'/他措出，在4S片学按保i地当中，

.最多.的地座是在蒲种，即有36片.，.所以

.要在这36片校地我出4片M合兴建华小

的校地，绝对不困难。：■

：..他.说，既然已姪有大量校地供选.

择'.剩¥的'最后一哩路" /fe由教

.育部副部长张盛闻解决。...

..''我们也辖教育部进行初步工作，

'即根据董总的诚奄7初步鉴定4片适合

�及唐民有需求作华軸地K，)—-

.黄思汉今早铖秦蒲种山庄鹤踏花园:

：鲁丽路的其中一块被荒废校地时,针对

..働于去年湖18曰在，项新傅发布会

倉最義椐：，推蒲__細华
小，作出上迮罔应t

^ 他拢，董:f辆査与数裙齒糸.，蒲

种仍严重缺乏+4:所华小'包括金銮..(1.

m:、打昔柏利玛�（ 1所）、蒲种其他

2所5。此外，首邦麵细缺乏
.一所华小 ° ''�..；-；-

(蒲种3日讯）行动党金銮区

州议员黄思汉指出，在梳邦再也

市议会管辖区内，仍有多达48片

各源流中小学保留地可供教.育部

选择来增建4所华小，从而缓和蒲

种区华小每年爆满情况。

他说，在蒲种增建华小只差"最后

一哩路"，即由教育部发放准证，至于

校地从来就不是问题，因为在整个梳邦

再也咁议会管辖区内，仍有多达48片各

源流中小学保留地。

提出上述建i义。

： 他举例'蒲种山庄鹦鶴花园鲁丽路的

-片校地觀戯午久'以致经常发生励

..失火，或被滥用务非法練场' 一些树木

也倒向毗邻地段的公禽，造成公寓居民的

车辆或房屋遭破坏。

保留地金废数+年

厂貴思汉说.'另一片校地是位于金黎第

五区的5B/SA路有�"片相当大的校地'其

：总面积为5.93英亩它符合董总增建为华

。同时今在枉昔柏莉玛附近，有

"士块:&鉴定可作为校地的�_#乌达玛PU
1.3聽,面积为族^

:他说,，.另一片建议中的校地是在位于

蒲神钻右花园3/1路其面积为i 2英亩.，
.也是被纖了数十年-.：'

他说，以上4片棱地是他经过了解社

区需求及实际地段后所进行的初步鉴定建

'玫、若教育部觉得不适合，欢迎教育部随

,时联络他.

：..."市坟会管箱内总共有48片校地，

Si果教育部认为上述4片校地不适合，还

.. .有-其余44婷供他伽择。而单单在.蒲种，
.德自有36库feife，他们还需要什么资料或

■协韵'我们会尽量#胄部配合="

.1��严

▲ i思k(左）辑偕^梳A苒也市
议员叶国荣(中）及梳邦苒也市议

会居委会第10区副主唐彭康贤，巡

视位于蒲种乌达珥的学校保留地。

(图由黄思汉提供）.

#

不需州政府額外撥地

发展蓬勃亟需增建华小

他说，整个蒲种区的丨呈並蓬勃发展�

各种类的房屋单位超过10万个单位，而且

▲黄思汉（中）在众人的陪同下，视察蒲种山庄鹦鹉花园鲁丽5路对面一片被荒废

许久的校地。右起为李佩云、王俊伟及叶志明：左起为刘志华、叶国荣及康贤。

"蒲种有两所超大型的，小，即汉民

与益智的学生人数已超过3700人-它造成

社区很大的问题，尤其是交通，所以只要

教育部能在我们建议的校地增建华小，就

能疏散超大型华小的学生，同时也能容纳

更多新生。"

■^思汉认为，教育部要在蒲种增
員建4所华小并不困难，因为校地

已经存在，至于有关方面每次指要州政府

额外拨地的说法根本就不成立。

他说，由于很多蒲种很多华小新生在

新开学年有增加的迹象，因此若不马上增

建华小，现有华小的课室很快就爆满及不

撖应用。

有越来越多年轻人搬迁到蒲种居件，这一

群新迁人的居民，他们的孩子很快就要报

读小学，因此亟需增建更多肀小，以应付

未来的需求n

出席者包括梳邦再也市议会居委

会第10区副主席彭康贤、财政叶志明、委

员刘志华、行动党金銮镇妇女组主席李佩

云、妇女组委员李幼钻、梳邦再也市议员

叶国荣，以及州议员助理兼雪邦市议员王

俊伟°

■ 2017年蒲種區內�|
華小學生人教舆新生人數

�_新明华小—

一年级新生夫軔仏。入

深静哈古珐运小1820"X�—
—年级新生大约310人_

I�竞智华小900人
1 一 一年级新生@280；：
I汉民华小3790人

-年逄新生567灭

�(注：或已达致600人）

益智华小3700人

538人 ⋯

�沙登岭筚小5"^
-年级新生157A

6所華小學生總數及新生人數—

1^2806A 7?~

一年级新生.2252人�|
(备注：以上数据由黄思汉提供)�|
m�'
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歐陽捍華：避免交接出問題

魯鐘 接山m： 管垃級fli韉
(沙登3曰讯）掌管雪州地方政府、非

法工厂漂白及新村发展事务的行政议员欧阳

捍华表示，为避免新旧垃圾承包商交接时期

出现不按时收集垃圾问题，同时为更有效地

管理垃圾事务，雪州政府将委任达鲁益山集

团进一步接管3个地方政府的卫生和垃圾服

务。

有关被接管的是巴生市议会的公共卫生、安

邦再也市议会及士拉央市议会的垃圾服务。

.他说，雪州政府自去年开始进行垃圾重组工

作，并从巴生市议会开始着手，由雪州政府子公

司达鲁益山集团接管收集垃圾。他说，该集团采

用设有摄录机及导航功能，让雪州政府能监管收

集垃圾工作。

巴生垃圾情况明显改善

他今日巡视沙登新村巴刹时表示，自达鲁益

山集团接管巴生市议会收集垃圾工作后，该管辖

区的垃圾情况明显获得改善。该巴刹的垃圾承包

商被投诉未定期前来收集垃圾。

他说，有鉴于此，雪州政府会进一步接管收

集垃圾工作，并于2月起正式接管安邦再也市议会

及士拉央市议会收集垃圾服务。

交接期間垃圾堆積如山

.阳捍华说，每当新旧垃圾承包商交接期
M间，都会出现垃圾承包商数日不收垃圾

情况，引发卫生问题，让人民受苦。

"部分垃圾承包商的合约于去年12月31日约

满，惟在约满前一个星期，垃圾承包商就没有前

往收集垃圾，导致沙登新村巴刹、沙登岭第5区及

大学岭出现垃圾堆积如山的问题。"

他说，由于沙登新村巴刹为传统巴刹，一旦

垃圾承包商没有按时前来收集垃圾，将引发卫生

问题，包括发出臭恶味及爬满蛆虫。

"由于沙登新村巴刹的情况严重，我-卜'令梳

邦再也市议会新仟垃圾承包商于周一晚h前来收

集堆积约1个黾期的垃圾。"

他也说，梳邦再也市议会在处理该问题时明

姓没有做好准备，i得有点措手不及。他认为，

市议会必须冇后备处理方案，避免同样情况再次

发生。

出席新闻发布会者包括梳邦再也#议会卫生

组主任罗斯兰、市议员张汉明、王诗棋、沙登新

村村长唐竟发、副村艮赖郁隆、副村长兼沙登新

村巴刹小贩公会主席唐思恆、村委陈锦和及曾凌

洲。
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羅目扣除垃圾承包商費用

@斯兰表示，市议会将针对以上情况扣除垃圾
夕承包商的费用，并考虑是否将该承包商列人

黑名单。

"该承包商早前因为其他原因而遭扣除费用。"

▲不负责任的垃圾承包商在约满前就没来收集垃圾，导致沙登新村巴刹堆满垃圾。

▲欧阳捍华（中）与众人巡视沙登新村巴刹。左一起

为陈锦和、曾凌洲、王诗棋及张汉明；右一起为唐竟

发、赖郁隆、唐思恒及罗斯兰。
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▲由于沙登新村巴刹垃圾满溢情况严重，欧阳捍华下令梳邦再

也市议会新任垃圾承包商于周一晚前往处理。图为新任垃圾承

包商正处理垃圾。
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